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Saši zastavonoše pred spomenikom mternirancev na Ljubelju 

• Dvajseti zbor Gorenjskih aktivistov 

Kamniški udeleženci srečanja gorenjskih aktivistov in borcev NOV 
v Tržiču (toto: F. S.) 

Jubilejno srečanje tudi zadnje ? 
Kot vsako leto ob tem času, so 

*e tudi letos nekdanji aktivisti, 
borci NO V in internirana udele
ži srečanja Gorenjskih aktivi-
st«v, kije bilo že dvajseto zapo-
•*d, tokrat v Podljuhelju v tržiški 
°bčini. Za udeležence iz naše ob
line je občinska konferenca 
$ZDL organizirala skupni pre-
yoz z avtobusom. V njem smo 
spet srečali znane obraze aktivi-
lov in družbenih delavcev iz Tu
hinjske doline, Kamniške Bistri-
**, Kamnika, Duplice in Komen
de, ljudi ki se skoraj vsako leto 
"deležijo tega srečanja. 

Kdo ne pozna Fil ipa Žiber ta , 

Janeza Prczlja, Franca Popita, 
Janka Juhanta in še drugih dol
goletnih aktivistov v krajevnih 
skupnostih, v K O S Z D L , v bor
čevskih organizacijah in drugod. 

Avtobus nas je popeljal v str
me ljubeljske klance k spomeni
ku žr tvam, ki so umrle v nekdanji 
podružnici taborišča Mathausen 
pod Ljubeljem. S kratkim kultur
nim programom in položitvijo 
vencev so se udeleženci iz deve
tih občin poklonili spominu 
žrtev. 

Osrednja slovesnost na sreča
nju pa je bila v špor tnem parku 

za motokros, nekaj sto metrov 
niže. 

Pred slavnostno tribuno in po 
bližnjih gričih se je zbralo nekaj 
tisoč udeležencev, med katerimi 
pa mladine ni bilo veliko, čeprav 
je bil tokrat slavnostni govornik 
Tone Ander l ič , predsednik slo
venske mladinske organizacije. 

Kot je bilo pričakovati , je 
v svojem govoru dal največ po
udarka trenutnim političnim raz
meram v naši družbi in prizade
vanjem za pospešeni proces de
mokratizacije. V zvezi s pripo
rom Janše in ostalih je dejal, da 
z nikakršnim zastraševanjem ali 

Prometna varnost med počitnicami 
in ob začetku šolskega leta 

Sredi junija je svet za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu občine Kamnik na svoji seji 
sprejel sklep, da v času šolskih počitnic in v za
četku novega šolskega leta podvzame prventiv-
ne in varnostne ukrepe za preprečevanje zla 
v cestnem prometu, ter o tem seznani najširši 
krog občanov. 

Zaradi poslabšanja prometne varnosti v naši 
občini, svet za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu občine Kamnik , opozarja vse organe 
v občini in organizacije, K S , O Z D , druge samo
upravne organizacije in skupnosti ter njihova 
združenja, D P O in druge družbene organizaci
je, društva in občane , da morajo na temeljih 
družbene samozaščite in preventivnega dela, 
Z razvijanjem prometne zavesti in kulture, soli
darnosti v medsebojnih odnosih udeležencev 

v prometu, s krepitvijo njihove discipline in 
odgovornosti ter z drugimi potrebnimi ukrepi 
ustvarjati pogoje, da bo promet potekal varno in 
pravilno in da bo na ta način zmanjšano število 
prometnih nezgod in drugih nevarnosti. 

Zlasti pa morajo vsi udeleženci v prometu 
skrbeti za varstvo življenjskega okolja in razvija
ti humanejše odnose med ljudmi, da zavarujejo 
zdravje in življenje drugih oseb, predvsem naših 
najmlajših. 

Ker žel imo, da bi se omenjeni sklep v najširši 
obl iki uresničil, pr ičakujemo p o m o č vseh sub
jektov in vsakega občana , da bo prometna var
nost med šolskimi počitnicami in na začetku 
novega šolskega leta čim boljša. 

P R E D S E D N I K S P V 
Ivan P R I S T O V N I K 1. r. 

s silo ni mogoče reševati proble
mov. Storiti je treba vse, da se 
utrdijo in uveljavijo načela ustav
nosti in zakonitosti. 

Po kulturnem programu so se 
v prijetnem razpoloženju, k i ga 
tudi spremenljivo vreme in viso
ke cene na stojnicah niso preveč 
motile, srečali številni znanci in 
nekdanji sodelavci ter izmenjali 
poglede na družbeni trenutek, 
v katerem živimo. 

Prehodnega prapora zbora go
renjskih aktivistov Tržičani niso 
izročili nikomur, ker je bi l to, kot 
pravijo, zadnji zbor v taki obl ik i . 
Zato bo treba za prihodnje ver
jetno poiskati drugačne oblike 
ohranjanja tradicij in srečanj ak
tivistov in borcev, k i bodo bolj 
pritegnile tudi mlade. p s. 

• Seja OK SZDL 

Program prireditev, 
ob občinskem prazniku 

10. JU!.1.1 
ob 9. uri kolesarski marton Moste 
ob 15. uri spominska slovesnost pri spomeniku žrtvam fašizma 

v Gradišču, počastitev krajevnega praznika KS 
Šmartno 
16. J U L U 

ob 16. uri prijateljsko srečanje izseljencev in zdomcev v Kamniški 
Bistrici 

Ob 10. uri odprtje športnega parka Virtus ob Radomeljski cesti 
v Smarci 
17. J U L U 

ob 8. uri tradicionalno strelsko tekmovanje z M K serijsko puško 
na M K strelišču v Kamniku 

ob 14. uri prikaz starih običajev, kmetijskih strojev ter kasaške in 
preponske dirke v Komendi 

ob 15. uri proslava ob 80-letnici Gasilskega društva Šmartno 
19. J U L U 

ob 19. uri slavnostna seja ob 95-letnici Planinskega društva 
Kamnik 
22. J U L U 

ob 8. uri odprtje poti spominov NOB pri Titanu 
ob 11. uri odprtje bazena 
nob 21. uri koncert simfoničnega orkestra Domžale-Kamnik 

v Arboretumu Volčji potok 
24. J U L U 

ob 11. uri dan kamniških planin na Kokrškem sedlu 
25. J U L U 

ob 17. uri odprti šahovski hitropotezni turnir v prostorih Šahov
skega društva Kamnik 

ob 19. uri odprtje likovne razstave slikarja Lojza Kalinška v raz
stavišču Veronika 
25. - 31. J U L U 
razstava ročnih in likovnih del učencev COŠ 27. julij 
Kamnik v trgovini Center 
26. J U L U 

ob 11. uri ogled moderniziranega obrata tkalnice Svilanit 
Kamnik 
27. J U L U 

ob 9. uri odprtje pošte Bakovnik 
ob 11. uri odprtje ceste Volčji potok-Rudnik 
ob 11. uri oglad večnamenskega objekta za potrebe KS Volčji 

Potok 
ob 12. uri slavnostna seja Skupščine občine Kamnik v galeriji 

Repanšek v KS Volčji potok 
30. J U L U 

ob 9. uri turnir trojk v odbojki na odbojkarskem igrišču 
ob 18. uri tradicionalni miting na Trgu prijateljstva v Kamniku 

Interesov ne morejo 
predpisovati zakoni 

Hlod otupljen v nekaj sekundah 
^tlovanje zelo velikega, praktičnega, predvsem pa dragega lupilnega stroja smo si ogledali na dvorišču 
y*hištvene industrija Stol na Duplici. Nova premakljiva lupilna liniju je last Gozdnega gospodarstva 
Ljubljana. Prvotno je bilo mišljeno, da bodo sredsteva za lupilni stroj (stal je okrog 700 milijov dinarjev) 
brali vsi GG-jevi kupci hladovine (lupljenje lesa je sedaj obvezno, predpisano z zakonom — zaradi 
?snih škodljivcev, ki se naselijo prav za lubje). Vendar je stroj potem kupil sam GG. Letna zmogljivost 
"le premakljive lupilne linije je 40.000 kubikov lesa (iglavcev v glavnem), olušči pa približno ISO 

f"l>ik<n lesa na dan. V Stolu bo stroj olupil 2000 kubikov hladovine v dobrem tednu, ročno bi delali v ti 
*dno\; je povedal vodja nabave lesnih tvoriv v Stolu, Miloš Pristov. R. GRĆAR 

Svet za družbenopolitični sistem 
pri občinski konferenci SZDL je ob 
razpravi o osnutku ustavnih dopol
nil, upoštevaje tudi zaključke iz 
razprav o kritični analizi politične
ga sistema socialističnega samou
pravljanja, oblikoval nekaj iztočnic 
za sejo občinske konference sociali
stične zveze. Delegati so se v družbi 
predsednikov sisov namreč pred 
kratkim pogovarjali predvsemo ne
učinkovitosti delovanja delegatske
ga sistema v samoupravnih interes
nih skupnostih in na podlagi že pri
pravljenih ocen in sklepov govorili 
tudi o možni racionalizaciji delova
nja in organiziranja interesnih 
skupnosti. 

Iz razprav na seji, kjer je s korist
nimi predlogi sodeloval tudi Jože 
Šteh, predstavnik republiške kon
ference S Z D L , je bilo moč razbrati 
enotno misel, da bi veljalo več so
rodnih in medsebojno navezanih 
dejavnosti organizirati v eni inte
resni skupnosti in da naj bi ustava 
in zakon ne predpisovala več ob
vezne ustanovitve sisov, čeprav gre 
na nekaterh področjih za programe 
posebnega družbenega pomena. 
V razpravi je sodeloval tudi Jože 
Zagore, vodja strokovne službe SIS 
družbenih dejavnosti. Med drugim 
je omenil, da zaradi večanja admi
nistrativnega aparata v sisth in če
dalje večje normiranosti v posa
meznih sisih ni več mesta za spora
zumevanje in dogovarjanje. Zaradi 
napačnega planiranja (običajno 
planirano večjo porabo, ko pa se 
izkaže, da rast proizvodnje ni v na
črtovanem obsegu, pride do antici
pirane porabe oziroma porabe vna
prej) ponavadi več porabimo kot 
ustvarimo. Ker je s predpisi v glav
nem že vse vnaprej določeno, 
v skupščinah v večini ni nikakršne
ga prostora več za usklajevanje, in 
resnično odločanje. Poleg vsega pa 
so po mnenju Jožeta Zagorca izva
jalci v nadrejenem položaju na se
jah skupščin, predvsem zato, ker so 

bolje obveščeni in bolje, poznajo 
položaj na posameznih področjih. 
Zato po njegovem ne bi vedno ve
ljalo obremenjevati delegatov 
s strokovnimi odločitvami, ki bi jih 
lahko rešili že v odborih za svobod
no menjavo dela, ki so organizirani 
po posameznih sisih. 

O omenjeni problematiki je go
voril tudi predsednik skupščine izo
braževalnega sisa Janko Blagšič. 
Dejal je, da bo v tej krizni situaciji 
potrebna velika pomoč socialistične 
zveze, predvsem ko bo govora 
o novih oblikah in vsebini delova
nja interesnih skupnosti. Po njego
vem naj bi bila skupščina sisa pred
vsem tisti organ, ki bi enkrat letno 
obravnavala generalno politiko, 
vsebino delovanja, glavne usmeri
tve. Ostale, predvsem strokovne 
stvari pa naj bi opravljali odbori za 
svobodno menjavo dela, ki naj bi 
odločali in reševali sprotne pro
bleme. 

zlatem se je oglasil predsednik 
občinske skupščine Maks Lavrinc 
in rekel, da ima po vseh teh deba
tah občutek, da smo »skrenili s po
ti«, ker vse navedeno kaže, kot da 
je to posledica nedelovanja siste
ma. Tu nekaj škriplje. Dopolnil ga 
je Šteh, ko je dejal, da prevladuje 
prepričanje, da je svobodna menja
va samo za družbo izobilja, ko pa 
nekaj zaškriplje, je to treba takoj 
ukiniti. Vendar pa bo po njegovem 
poraba vedno rasla, sredstva pa bo
do vedno in še naprej omejena. 
Problem je le.kako v okviru spreje
tega programa, ki naj bi bil raci
onalneje določen, zagotovili enSko-
praven razvoj tako v izvajalski kot 
v porabniški s fe r i . . . Vsekakor, kot 
je rekel, nismo tako bogati, da 
v bodoče ne bi vlagali v razvoj, 
znanost, izobraževanje . . . Problem 
naše družbe je po mnenju predstav
nika republiške konference S Z D L 
tudi v preorganiziranosti. K temu 
pa še ena prevladujočih misli minu
le seje občinske konference: nihče 
ne more ljudi (z ničemer, najmanj 

pa s predpisi) prisiliti v nekaj, kar 
ni v njihovem interesu! 

V bodoče bi se torej lahko držali 
načela: če se ljudje dogovorijo, če 
je nekaj v njihovem interesu, če so 
pripravljeni financirati, naj se orga
nizirajo, nikjer pa ne piše, da mora 
biti to prav SIS. 

Družbeni pravobranilec samou
pravljanja je k temu dodal, da bi 
veljalo razmisliti o zmanjšanju šte
vila delegacij in števila delegatskih 
mest v zborih uporabnikov. 

Rešitve za nastalo stanje bodo 
v veliki meri odvisne od ustavnih in 
zakonskih sprememb, ni dileme da 
bi morale biti radikalne. Takšne, ki 
bodo odpravile preorganiziranost. 
monopole, neracionalnost in nena
zadnje nemoč delegatov v sisih. 
Množično sestankovanje in vse več
krat nesklepčne seje namreč pome
nijo velko breme za družbo, skrat
ka pomenijo zapravljanje težko 
ustvarjenega družbenega denarja. 

Delegati so na seji zaradi resnega 
stanja predlagali poleg družbene 
akcije ob sprejemanju ustavnih do
polnil tudi sprejem takojšnjih ukre
pov. T i bi lahko bili naslednji: zbori 
uporabnikov naj bi se oblikovali 
bolj prožno; odbore za svobodno 
menjavo naj bi sestavljali tudi ostali 
strokovnjaki z določenega konkret
nega področja, ne da bi morali ime
ti delegatsko mesto v njem: ome
njeni odbori naj bi čimvečje breme 
odločanja z ramen skupščin sisov 
prevzeli nase; skupščinska gradiva 
naj bi dobivali samo vodje delega
cij, ostali člani pa bistveno skrajša
ne povzetke, ki naj bi jih obvezno 
pripravil pripravljalec gradiva. De
legati so na seji občinske konferen
ce dali tudi podporo preblikovanju 
interesnih skupnosti materialne 
proizvodnje, kjer naj bi se na pri
mer v komunalno cestno dejavnost 
vključila tudi energetska in po po
trebi tudi stanovanjska. S tem bi 
oblikovali enotni sis materialne 
proizvodnje. 

R O M A N A G R Č A R 



Dinamično življenje 
v KS Šmartno 

Krajema skupnost Šmartno je 
srednje velika, tako po površini 
kot po številu krajanov. Danes 
živi na tem območju okrog 660 
ljudi v 175 gospodinjstvih. KS 
sestavljajo naselja: Šmartno, 
Hruševka, Podbreg, Ravne, Pra-
proče, Sidol, Kostanj, Gradišče 
in Stebljevek. Čeprav je to čisto 
kmečki predel, se izključno s to 
gospodarsko dejavnostjo preživ
lja le malo prebivalstva. Čistih 
kmetov je 10, zaščitenih kmetij 
pa kar 96, skoraj vsi delovno ak-
vitni - 250 jih je, so zaposleni 
v gospodarstvu zunaj KS, pred
vsem v kamniški industriji. Zato 
je mnogim krajanom popoldan
sko delo na kmetijah dodatna za
poslitev, ki kar precej razbreme
njuje težak gospodarski trenu
tek. Na pogovor, posvečen živ
ljenju in delu krajanov KS 
Šmartno, so prišli: Štefan Bajde, 
predsednik sveta KS, Ivan Hri
bar, tajnik sveta KS in Franc Mo
drijan, sekretar OO ZK in pred
sednik komiteja za SLO in DS. 
Posredovali so nam veliko zani
mivih podatkov, pomembnih za 
predstavitev KS in za utemeljitev 
nekaterih značilnosti njihove bo
gate aktivnosti. 

še nekaj splošnih 
podatkov 

Krajevna skupnost Šmar tno je 
vpeta v sredino Tuhinjske doline, 
med K S Tuhinj in Srednjo vas ter 
Pšajnovico, na severu pa jo 
obrobljajo planinski vrhovi. K S 
ima okorg 200 ha obdelovalne 
zemlje in 85 traktorjev, ostalo, 
okrog 2/3, pa so gozdovi. Gozd je 
kar lep, le v zadnjem času opaža
jo večji pojav lubadarja, k i že 
ogroža iglasto drevje. 

Osnovna kmetijska proizvod
nja je živinoreja in mlečna proiz
vodnja, od poljščin pa koruza, 
krompir, tudi žito in seveda trav
nata proizvodnja za silažo. Raz
en mesa in mleka, ki gredo na 
tržišče, krajani ostale pridelke 
porabijo v lastnih gospodinjstvih. 
Dokaj ugodna prometna poveza
va, zlasti s Kamnikom, omogoča 
zaposlitev vsem, zato je material
na osnova K S precej ugodna. So
cialnih problemov skoraj ni. 

V novo, pred leti zgrajeno šo
lo, hodi od 1. do 4. razreda 55 
otork, prav toliko pa se jih vozi 
v višje razrede v Kamnik. 

Povezanost krajanov 
Vse vasi v tej krajevni skupno

sti so med seboj s cestami dobro 
povezane. Ceste so v glavnem 
makadamske, potrebne rednih 
popravil in vzdrževanjo K S je 
prav prometni povezavi name
njala posebno skrb, zato so bile 
ceste deležne izdatne pomoči K S 
in prispevkov krajanov. Z delom 
cestnega podjetja, ki skrbi za 10 
km lokalnih cest, niso zadovoljni 
in so morali v posodabljanje teh 
vlagati znatna lastna sredstva. To 
se je poznalo pri vzdrževanju 9,5 
km nekategoriziranih cest, k i 
spadajo v domeno K S . Krajani 
sami prispevajo veliko za obnovo 
cest in prav zaradi tega so uspeli 
marsikaj napraviti. Elektr ična 
povezava v vaseh je dobra, po
trebne pa bodo nekatere rekon
strukcije v Kostanju, Ravnah in 
Gradišču. V zadnjih letih so se 
uspeli povezati z zunanjim sve
tom s telefonom. Imajo 45 številk 
in javno govorilnico. Tudi .pre
skrba v trgovini je izboljšana, kar 
jo je prevzel zasebnik. Trgovina 
je odprta kot najbolj ustreza kra
janom. Kupi t i je mogoče vse naj
nujnejše, od tekstila do prehra
ne, le prostor je nekoliko pre-

Zamenjam enosobno 
družbeno stanovanje 
s centralnim ogrevanjem 
za večje, starejše. Tel. 
831-445 Mija. 

Prodam stanovanje 44 
kvadratnih metrov (kom
fortno). Zikova 10, stano
vanje 28, Kamnik. Tel. 
441-422 int. 412. 

Kupim buteljčna vina let
nik 83 in starejša. Tel. 
831-662. 

majhen, manjka prostora pred
vsem za skladišča. 

Špor tno igrišče, zgrajeno pri 
novi šoli, je namenjeno celotni 
K S , ne samo učencem. Je lepo 
vzdrževano in grajeno tako, da 
ga je mogoče širiti skladno z rast
jo šole, ki naj bi v perspektivi, po 
letu 1990, postala popolna osem
letka in bi pokrivala področje od 
Srednje vasi do Tuhinja in Pšaj-
novice. 

Posebno vlogo v tej krajevni 
skupnosti ima Dom družbenih 
organizacij s stanovanjem in po
družnično knjižico. V programu 
imajo tudi foto kljub, mladinsko 
šolo, šolo za S L O itd. T u se zbi
rajo vsi dejavniki, od organov K S 
do družbeno političnih organiza
cij in društev, zato so krajani zna
li prisluhniti potrebam svojega 
kraja in prispevali kar precej de
narja za obnovo, dograditev in 
vzdrževanje tudi drugih naprav 
v K S . Te akcije po izjavah sogo
vornikov krajane povezujejo, za
to med posameznimi deli K S ne 
prihaja do nepremagljivih težav, 
vedno najdejo najboljše rešitve. 

Kako se v delo in življenje KS 
povezujejo družbeno politične 
organizacije, društva ter organi 
KS. 

V K S Šmar tno se naloge med 
seboj prepletajo in razmejujejo. 
Vs i krajani težijo k temu, da se 
vse obveznosti, ki so jih sprejeli 
tudi realizirajo. 

Krajevna organizacija S Z D L 
se povezuje s krajani in pomaga 
K S , čeprav bi se pri nekaterih 
akcijah lahko še bolj aktivno 
vključevala. 

ZSMS je zelo marljiva in priza
devna. Zelo uspešno sodeluje pri 
konkretnih nalogh. Tudi ZB je 
vključena v življenje K S , enako 
velja za Z R V S , ki deluje skupaj 
s Tuhinjem. 

Zveza komunistov sledi času in 
so njeni člani aktivni sodelavci 
v K S . 

M e d zelo uspešne štejejo gasil
sko društvo, k i letos slavi 80-let-
nico dela. V svoje vrste vključuje 
veliko mladih, ki z veseljem 
opravljajo zaupane naloge. G a 
silci želijo v perspektivi zgraditi 
nov gasilski dom za večnamen
sko uporabo. 

Organizacija Rdečega križa 
vsako leto zelo uspšno organizira 
krvodajalsko akcijo, akcijo zbira
nja pomoči , učinkovito pa se 
vključuje v vse druge humanitar
ne aktivnosti. Kulturno društvo 
Ivan Cankar organizira kulturne 
prireditve, proslave in srečanja. 

Svet KS vodi, organizira in da
je pobude za reševanje zadev, ki 
sodijo v njegovo področje . Pri 
svojem delu uspeva mobilizirati 
krajane, ki so pripravljeni mate-
rilno in delovno podpreti marsi
katero akcijo. Šteje 13 članov. 
V njem so zastopane vse vasi. 
Letno se sestaja do 10-krat, sicer 
pa po potrebi. Skupščine K S ni
majo, zato pa vsaj dvakrat letno 
sklicujejo zbore krajanov, kjer 
obdelajo celotno • problematiko. 
Težav s sklepčnostjo nimajo. 

Sprejeli so 2% krajevni samo
prispevek, poleg tega pa so kra
jani pripravljeni prispevati še do
datna sredstva pri reševanju kon
kretnih vprašanj . Z a uspešno de
lo sveta K S aktivirajo tudi razne 
odbore in komisije. M e d uspešne 
sc uvršča tudi komite za S L O , ki 
dobro opravlja svoje naloge. Do
bro delujejo tudi delegacije za 
SIS in delegacija v zboru K S ob
činske skupščine. 

V letu 1987 so organi K S raz
polagali z okrog 15 milijonov di
narjev, lastni prispevki krajanov 
pa znašajo še najmanj 26 milijo
nov din. 

Naloge, ki so jih opravili 
v zadnjih letih 

- dokončali so D o m družbne-
ih organizacij iz sredstev samo
prispevka in dodatno pomočjo 
krajanov, 

- asfaltirali igrišče s sredstvi 
šole, ' Z T K O , izobraževalne 
skupnosti, o t roškega varstva, 
opravljano pa je bilo tudi veliko 
prostovoljnega dela 

- dograjeno je bilo telefonsko 
omrežje s sredstvi K S in prispev
k i krajanov 

- rekonstruirali so cesto-
Šmar tno-Gradiščc v dolžini 1300 
m, kjer je poleg sredstev K S in 

krajanov sodelovala še komunal-
no-cestna skupnost, s katero zelo 
uspešno sodelujejo. 

- opravili so še celo vrsto dru
gih del, uredili javno razsvetlja
vo, gradili hidrante v Sidolu, K o 
stanju, Ravnah in Šmar tnem, 

- v teku je sanacija opornega 
zidu pri cerkvi, 

- pridobili so zemljišče za mr
liško vežico, v teku pa je rekon
strukcija ceste Buč-Ravne v dol
žini 1 km. Pri vseh teh delih naj
večji del sredstev prispevajo kra
jani sami, zato je vrednost druž
benih sredstev izjemno visoko 
oplemenitena. Pri cestnih akcijah 
velja povedati, da so v vseh pri
merih krajani brezplačno odsto
pali zemljišča, razen enega same
ga primera v Šmar tnem. V ognju 
imajo še več želez in akcij, ki jih 
bodo reševali v prihodnjem ob
dobju ali pa so se jih že lot i l i . 

Čemu bodo dali 
prednost? 

- graditvi mrliške vežice, 
- rekonstrukciji cest 

B u č - R a v n e , Š m a r t n o - K o s t a n j 
- kabelski televiziji 
- gradnji gasilskega doma 
- avtobusnim postajališčem 
- podaljšanju vodovodnega si

stema itd. 

In druga problematika? 
Zbiranje lokacijske dokumen-

taicje traja predlogo. To zavira 
graditev, zlasti pokopališča in av
tobusnih postajališč. 

Cestno podjetje se po mnenju 
krajanov obnaša neodgovorno in 
zanemarja svoje dolžnosti . Pre
več se vleče akcija za pridobiva
nje možnosti za širitev telefon
skega omrežja. Prepričani so, da 
so zunanje K S zapostavljene. 
V Kamniku večje objekte gradijo 
s skupnimi sredstvi, na vasi pa 
skoraj vedno le z lastnimi sred
stvi. Krajani zahtevajo enako od
govornost do vseh, zato so posa
mezne akcije in zadrževanje 
s strani občinskih organov nera
zumljive. Še bi lahko naštevali 
vzroke za slabo voljo, k i pa kra
janov K S Šmar tna ne bodo spra
vili s tira. Še bolj so odločeni , da 
se spopadejo z vsemi težavami in 
v celoti uresničijo načr te . 

Doseženi uspehi v K S Šmar tno 
so kot zatrjujejo, rezultat načrt
nega in vztrajnega dela vseh, so 
rezultat dobrega sodelovanja 
med krajani in zglednega sodelo
vanja med prejšnim in sedanjim 
vodstvom K S . Več posluha bi 
morali imeti na občinski ravni za 
potrebe in zahteve K S . V tem 
primeru bi bili tudi rezultati še 
mnogo-boljši . 

S T A N E SIMŠIČ 

Cene, cene, podražitve 
Sedanje gospodarsko stanje 

močno prizadeva marsikatero 
družino, ki komajda povezuje 
začetek s koncem meseca. Zad
nje divjanje cen številne druži
ne spravlja v obup in v golo 
preživetje. 

Kako naši občani občutijo 
sedanjost, smo želeli zvedeti po 
naključni anketi. 

Poldi Križnik, poročena , 3-
članska družina, v delovnem 
razmerju, stanuje v Kamniku: 
»Podražitve hrane, stanovanja 
in oblačil močno prizadenejo 
vsako, zlasti mlado družino. 
Ves denar moramo dobro obr
niti , da povežemo mesec. Zelo 
nas je prizadela visoka cena 
kruha in mleka in še nekaterih 
drugih izdelkov. Kljub divjanju 
cen smo mladi še vedno pri
pravljeni zategniti pas, le če bo 
s tem kaj uspeha.« 

Mira Trbovšek, iz Zakala, 
Alenka l.etnar iz Duplice, 
Alenka Gregi iz Kamnika , so 

pravkar uspešno končale šola
nje na srednji agroživilski šoli 
v Kamniku . Takole pravijo: 
»Cene bistveno hitreje rastejo, 
kot rastejo dohodki naših star
šev, oziroma se plače celo niža
jo. Če naj bi obdržali vsaj zno
sen nivo, bi morali dohodki 
vsaj približno slediti cenam. 
Zadnje podražitve so močno 
prizadele družinske proračune , 
pa tudi višino naše žepnine. 
Marsičemu se moramo odreči . 
Ker smo ravno zaključile šola
nje, si želimo čim prejšnje za
poslitve in zaslužiti svoj 
denar .« 

Zakonca Rozka Koželj , za
poslena in Janez, invalidski 
upokojenec iz Kamnika misli
ta: »Ni pravega reda. Cene div
jajo, plače ostajajo. Draginja 
nas močno prizadene, a nismo 
prepričani , Če bo to kaj poma
galo. Meniva , da morajo pred
pisi veljati za vse in jih moramo 
spoštovati , le tistega ne, k i je 
glavni krivec. Rešitev moramo 
iskati v več dela in t ržnem ob
našanju.« 

Peter Mlinar, zaposlen, iz 
Kamnika , 4-članska družina: 

»Menim, da so sedanje po
dražitve že izničile zastavljene 
cilje. Življenjski stroški so ne
sorazmerno bolj narasli od pre
jemkov. Z ženo ne zasluživa 
tako slabo, pa morava vendarle 
zelo racionalno gospodariti 
z denarjem. Dražja je hrana, 
elektrika itd. Družinski prora
čun je ogrožen. Radi bi vedeli, 
kam gre toliko denarja od raz
nih prispevkov. Ljudi bo moč
no prizadela še povečana 
zdravstvena participacija, po
trebe za d ružbeno režijo pa ra
stejo prek vseh meja. Ljudje 
imajo sredstva v glavnem le za 

hrano, kar velja za družine 
s podpovprečnimi dohodki. 
Pripravljeni smo se marsičemu 
odreči , če bo kaj haška, a v to 
močno d v o m i m « 

Marjan Traven, zaposlen. 3-
članska družina, mlada druži
na, iz Kamnika: »Cena življe
nja se je bistveno podražila. Po 
moji oceni sem pred dvemi leti 
kupil za moje prejemke polovi
co več kot sedaj. To noro divja
nje cen spravlja družinski pro
račun na najnižji nivo do sedaj. 
Z a vsak večji nakup moraš te
meljito razmisliti. Šamo z eno 
plačo družina ne bi mogla pre
živeti, saj gre večji del dohodka 
le za golo preživljanje. Po dose
danjem gibanju že močno dvo
mim, če bomo uspeli ugodno 
rešiti reformne cilje.« 

Stevo Crljenič, upokojenec 
iz Kamnika: »Sedanje podivja
ne cene sploh niso več normal
ne, zlasti če jih primerjamo 
z osebnimi dohodki ali pokojni
nami. Predno človek kupi vred
nejši izdelek, mora obiskati več 
trgovin. S povprečno pokojni
no ali celo nižjo, ne pokrivaš 
celega meseca. Na sedanje po-

.Perer Mlinar 

Marjan Traven 

dražitve je vplivala tudi trgovi
na sama z oblikovanjem pro
dajnih cen. Men im, da brez 
boljšega dela ni rešitve, zaide
mo lahko le v brezizhodno situ
acijo. Pas bomo še zategovali, 
toda do kdaj še?« 

S T A N E SIMŠIČ 

Rozka in Janez Koželj 

Razdeljene prve parcele 
Prvih pet pričakovalcev parcel 

in članov stanovanjske zadruge 
Kamnik je pred kratkim dobilo 
tako težko in dolgo pričakovano 
zemljišče za gradnjo individualne 
hiše. O stanovanjski zadrugi smo 
se pogovarjali s predsednikom 
skupščine stanovanjske zadruge 
Borisom Zakrajškom in direk
torjem samoupravnega stano
vanjskega gospodarstva Marja
nom Griljcem. 

Ustanovna skupščina zadruge 
je bila 26. junija 1984. O d takrat 
pa do danes se je v zadrugo vklju
čilo že 937 članov. O d tega jih 
770 gradi in obnavlja svoje hiše, 
167 pa je pričakovalcev stavbne

ga zemljišča. Eden glavnih vzro
kov za ustanovitev zadruge je 
prav gotovo d ružbeno usmerjena 
gradnja, pogoj za pridobitev par
cele pa je praviloma stalno biva
lišče v naši občini, je dejal Mar
jan Grilje. 

Člani ob vstopu v zadrugo pla
čajo pristopnino (ta letos znaša 
40.000 dinarjev za tiste, ki zem
ljišče že imajo in 80.000 dinarjev 
za pričakovalce zemljišča) in vsa
ko leto tudi č lanar ino. Z a adap
tacijo hiše pa se v zadrugo lahko 
včlanijo vsi tisti, ki imajo gradbe
no dovoljenje. Sicer pa imajo čla
ni zadruge prednost tudi pri na
kupu gradbenega materiala, k i 

Krvodajalska akcija bo 28. julija 
Občinski odbor Rdečega Križa Kamnik organizira redno 

krvodajalsko akcijo v četr tek, 28. julija na Zavodu za transfu
zijo krvi v Ljubljani. 

Na odvzem krvi so vabljeni redni in novi krvodajalci, ki naj 
se čim prej prijavijo odborom R K v krajevnih skupnostih, 
aktivistom R K ali sindikalnim organizacijam v delovnih in 
drugih organizacijah. 

Prevoz na bdvežem krvi bo organiziran, zato R K prosi, da se 
krvodajalci prijavijo takoj v svojih sredinah. Z a odvzem krvi pa 
se lahko prijavijo neposredno na Zavodu za transfuzijo na dan 
odvzema. 28. julija od 6. do 14. ure. 

Občinska organizacija R K je prepr ičana, da bo tudi tokratni 
odziv na plemenito akcijo prav tako dober, kot je bil vsa 
dosedanja- leta. 

S T A N I - SIMŠIČ 

ga dobijo brez prometnega dav
ka; tako na primer pri gradnji 
hiše lahko prihranijo denarja za 
celotno notranjo opremo enosta-
novanjske hiše, je pridal Marjan 
Grilje. 

Kot smo že omenili , je glavni 
namen ponovne ustanovitve za
druge (pred leti so stanovanjske 
zadruge že obstajale in sicer so 
jih ustanavljali po posameznih 
delovnih organizacijah) zasebna 
stanovanjska gradnja v organiza
ciji stanovanjske zadruge, ki 
omogoča pridobitev stavbnega 
zemljišča in cenejšo gradnjo. 

Zadruga si že od vsega začetka 
prizadeva za svoje zadružnike 
pridobiti zemljišča, je povedal 
predsednik skupščine stanovanj
ske zadruge Boris Zakrajšek in 
pri tem izrazil skrajno nezado
voljstvo zaradi počasnega prido
bivanja stavbnega zemljišča. 

Prva zemljišča so bila podelje
na pretekli mesec, in sicer v sta
novanjski soseski B-3 Novi trg 
(za novim zdravstvenim do
mom). Razdeljenih je bilo 16 
parcel, od tega so jih člani zadru
ge dobili pet, ostala zemljišča pa 
so pridobili prejšnji lastniki, ki so 
uveljavili prednostno pravico, 
s tem, da so tudi sami postali 
enakopravni člani zadruge. 
Z gradnjo bodo začeli predvido
ma v jeseni. 

Naša sogovornika sta še doda

la, da lahko vsi pričakovalci par
cel upajo, da bo zazidalni načrt 
B-8 Perovo (nad Veterinarskim 
zavodom) sprejet do jeseni, saj je 
prav v tem času v javni obravna
vi . Zazidalni načrt predvideva 
več kot 100 zasebnih niš, predvi
dena je fazna gradnja. Stanovanj
ska zadruga je za svoje člane že 
pridobila za nekaj manj kot 50 
gradbenih parcel zemljišča. Seve
da, če bo zazidalni načrt sprejet. 
Boris Zakrajšek je namreč pri
pomnil, da je ovira pri sprejema
nju zazidalnih načrtov zelo zaple
tena prostorska zakonodaja in 
dostikrat, je še dodal, zelo neus
klajena akcija vseh subjektov, ki 
sodelujejo pri planiranju in izko
riščanju prostora. 

Javna razprava za zazidalni na
črt B-8 Perovo traja do konca 
julija in pričakujem, je dejal B o 
ris Zakrajšek, da se bodo bodoči 
graditelji, kot tudi predstavniki 
krajevne skupnosti, ustvarjalno 
vključili v obravnavo. Čas bi b i l , 
da vendar že pridemo v Kamniku 
do prostora za kompleksno za
sebno gradnjo, saj to pomeni tudi 
bolj načr tno pridobivanje stro
kovnega kadra v naših delovnih 
organizacijah. Prihodnje leto bo 
zadruga usmerila vse sile v prido
bivanje parcel v komendskem 
prostoru, je še dodal predsednik 
skupščine stanovanjske zadruge. 

R. G R Č A R 



Nagelj za 
turistični krožek 

V Kamniku že dolgo časa ni 
bilo toliko posluha ta turizem, 
kot so ga v zadnjem času pokaza
li mladi iz Osnovne šole Frana 
Albrehta. Zaradi mrtvila so sa
moiniciativno ustanovili turistič
ni krožek, da hi poživili turizem 
v Kamniku in okolici. 

Očitno jim je že na začetku to 
uspelo. S svojo mladostno zagna
nostjo in prodornim delovanjem 
so se hitro uveljavili in opozorili 
nase širši slovenski prostor. Prav 
zaradi svojega entuziazma in iz
virnega pristopa k turizmu so jih 
opazili tudi na ljubljanski televi
ziji in jim zato ob zadnji podelitvi 
pripeli turistični nagelj. 

Turizem smo mladi, pravijo 
člani turističnega krožka na Os
novni šoli Frana Albrehta. Na 
začetku svojega delovanja, pod 
vodstvom tovarišice Herminc 
Šinkovec, so kritično ocenili 
kamniško turistično ponudbo in 
njene pomanjkljivosti. S to nalo
go so se že lani vključili med 
finaliste prvega turističnega festi
vala v Polzeli , letos spomladi pa 
so ta festival tudi sami organizi
rati in na njem s svojo predstavi
tvijo turističnih programov za
sedli prvo mesto. Izmed množice 
dejavnosti omenimo še to, da so 
mladi turistični delavci v Kamni
ku izdali že vrsto brošuric, med 
njimi Spoznajmo znamenite 
kamniške može,« in opis zgodo
vine Kamnika . Med poletno se

zono so že lani organizirali pro
dajo spominkov in razglednic na 
stojnicah v središču mesta, turi
stični krožek pa je bil tudi glavni 
nosilec dejavnosti ekološke sku
pine Zelenili straž. 

Omenimo še najpomemnejšo 
dejavnost, s katero se mladi turi
stični delavci trenutno ukvarjajo. 
Izdelali so program turistične po
nudbe za mesto Kamnik z okoli
co in svoje programe predstavili 
tudi na spomladanskem sejmu 
Alpe -Adr i a . Tam so se poleg te
ga zelo uspešno predstavili širši 
slovenski javnosti tudi s spomin-
karsko delavnico in posebno kul
turno prireditvijo ob koncu sej
ma na stojnici Slovenija. Njiho
vih iskanj s tem še ni konec. Ob 
vseh naštetih dejavnostih sedaj 
želijo odpreti tudi nekakšen turi
stično informativni center na T i 
tovem trgu v Kamniku. Pravijo 
namreč , da bi s primerno turistič
no informativno službo lahko 
privabili več gostov. Turistom bi 
med drugim dajali informacije 
o prenočitvenih zmogljivostih 
v občini, prireditvah, prometne 
informacije, v okviru centra pa bi 
organizirali tudi vodniško službo. 

Naziv turistični krožek želijo 
spremeniti v turistično informa
tivni center tudi zato, da bi se 
lahko ukvarjali z dejavnostmi, 
s katerimi se sedaj kot krožek ne 
morejo. Zaupajmo jim torej, saj 
kot pravijo, turizem smo mladi. 

R O M A N A G R Č A R 

Srečanje 
invalidov 
gorenjske regije 

Letošnje srečanje invalidov 
Gorenjske regije je bilo v soboto, 
11. junija na Jesenicah v šoli To
neta Čufarja. Na to srečanje so 
šli tisti invalidi naše občine , k i 
sicer sami težko gredo kam na 
izlet ali srečanje, bodisi zaradi 
zdravja ali finančnih težav. Tako 
smo se omenjeno soboto zbrali 
ob avtobusu invalidi iz. Zavoda za 
usposabljanje invalidne mladine 
Kamnik, Doma upokojencev in 
ostali. D a bi vožnjo bolje izkori
stili, smo se peljali še na izlet na 
Bled in v Bohinj. Občudoval i 
smo lepote naše pokrajine, še 
zlasti slap Savica. V s i seveda niso 

mogli do slapa, so pa v dolini 
občudovali prelepo naravo, v le
pem sončnem vremenu. 

Nadaljevali smo pot proti Jese
nicam. Najprej je v dvorani zado-
nela Prešernova Zdravljica, nato 
je sledil pozdravni govor pred
sednika domačega društva invali
dov, v katerem se je zahvalil 
vsem, k i so to srečanje omogoči
l i . Sledili so še ostali pozdravni 
govori, nakar je nastopil oktet iz 
Žirovnice in ansambel Gorenjci 
s pevci. O b veselih in poskočnih 
vižah je vsak pozabil na skrbi in 
težave. 

T O N E O S E N A R 

Najmlajši Predšolski otroci 

Varstvo otrok - družbena naloga 
Petintridesetletno delo Vzgoj

no varstvene organizacije Anto
na Medveda kaže lepe konkretne 
rezultate. V vseh oddelkih preži
vi dnevno do 840 otrok, od do
jenčkov do predšolskih otrok. 
Ob jubileju so pripravili konec 
maja, zanimivo razstavo v dvora
ni Veronika v Kamniku. 

Varstvo predšolskih otrok je 
v kamniški občini kar dobro ure
jeno in le redkim staršem odklo
nijo sprejem otroka. Zmogljivo
sti so sicer zasedene, toda oddel
ki niso prenatrpani, tako da lah
ko solidno opravljajo osvnovno 
dejavnost v skladu s pedagoškimi 
in vzgojnimi načeli. 

Razstava, ki jo je ob jubileju 
pripravila V V O in je za moto 
sprejela izhodišče »narava v otro
kovi risbi in sliki«, je v celoti 
uspela. Vel ik obisk že ob otvori
tvi je pokazal veliko zanimanje 
za razstavo. Kulturni del progra
ma so prispevali otroci sami iz 
vseh enot; Duplice, Bakovnika, 
Komende in oddelka na Kidriče
vi Razstava je želela prikazati 
otrokovo doživljanje narave, 
rastlinskega in živalskega sveta, 
pa tudi nežive narave. Likovno 
izražanje je pri otroku najbolj in
tenzivno v risbah. Tu se že kaže
jo hotenja otrok. Poleg slik so ob 
otvoritvi otroci prikazali plese, 
deklamirali pesmi, s kitaro pa je 
program spremljal Tomaž 
Kobo l . 

Vse enote V V O so ob tem ju
bileju dobile še imena junakov iz 
otroške književnsoti in sicer: 

Oddelek na Kidričevi - cen
trala je dobil ime R O Ž L E iz 
Vandotove povesti Kekec, Ba-
kovnik T I N K A R A , prav tako iz 

povesti Kekec. Duplica je dobila 
ime P E S T E R N A . po povesti F. 
Bevka, Komenda pa ime M E 
H U R Č K I , po pesniški zbirki O . 
Zupančiča. 

Poleg teh enot sodijo v okvir 
V V O še oddelki na osnovni šoli 
Stranje, v Zapričah v stanovanj
skem bloku in še nekateri. Posa
mezne oddelke so opremile de
lovne organizacije. Svilanit od
delka na M . Blejca 14, Stol pa na 
Jakopičevi ulici. V gradnji sta 
dva oddelka pri šoli v Nevljah. 
v Šmarci v kulturnem domu pa je 
oddelek že opremljen in bo od
prt, ko bo izdano uporabno do
voljenje. Z a celotno delo v V V O 
skrbi 117 ljudi. Oddelki so odprti 
vsak delavnik od 5. do 16. ure, 
ob sobotah od 5. do 15. ure je 
odprta le dežurna enota na Kidr i 
čevi ulici, sicer bi vzdrževanje bi
lo občutno predrago, ker je števi
lo otrok v varstvu ob sobotah 
minimalno. 

Sredstva za funkcioniranje 
V V O prispeva SIS za ot roško 
varstvo - do 80%, ostalo pa po
krivajo starši. Njihov prispevek 
se giblje od 30 do 120.000 din 
mesečno za dojenčke, za predšol
ske otroke pa znaša prispevek 
staršev do 30 do 100.000 din. 
V varstvo sprejemajo otroke sta
re nad leto, pa do 7. leta, ko se 
otroci vpišejo v redno šolo. V V O 
organizira tudi »malo šolo« 
- pripravo za šolo za otroke, ki 
sicer niso v V V O . Taki oddelki 
so na vseh šolah in za starše brez
plačni. 

Urejanje prostorov, opremlja
nje in obnavljanje oddelkov teče 
po načrtu. Precejšnje težave ima
jo z oddelkom na Bakovniku, ki 

zaradi nekvalitetne stavbe še 
vedno zamaka. Precejšen pro
blem imajo tudi z vzdrževanjem 
otroških igrišč. Vel iko naprav 
poškodujejo otroci in tudi njihovi 
starši. Z a vzdrževanje igrišč del 
denarja prispevajo tudi K S , kot 
je to primer na Duplici . 

Odobrena sredstva po besedah 
Antonije Urbančič , upravnice 
V V O . zaenkrat še zadoščajo. 
Racionalna poraba in umno 
obračanje denarja vpliva na to, 
da še niso zašli v prevelike teža
ve. Strokovnost zaposlenih odgo
varja sistemizaciji, odstopanje je 
le pri varuhinjah. 

Težje gospodarske prilike po

sameznih družin se že kažejo tudi 
v V V O . Nekateri starši predčas
no odjavljajo otroke, kar se do
gaja prvič. Cena vrtca ni previso
ka, toda če bo ta nenehno naraš
čala, bo to skoraj gotovo vplivalo 
na zmanjšanje števila otrok, ker 
bodo starši iskali druge možnosti 
in bodo otroke izpisovali. 

To je le nekaj utrinkov iz boga
tega dela V V O Antona Medve
da. Otroci se počutijo varne kbt 
v lastnih družinah. Domačnost in 
prisrčnost osebja do otrok je vid
na na vsakem koraku in to prav 
gotovo ugodno vpliva na otroko
vo miselnost in njegov razvoj. 

S T A N E SIMŠIČ 

Zarja ponovno zažarela 
ležba na seminarju v prostorih 
Inštituta (morda tudi zaradi na
grade za kakovost omenjenega 
izdelka) nad vsemi pričakovanji. 

Z a omenjene uspehe ima naj
več zaslug dober razvojni odde
lek in predvsem Matjaž Leskov-
šek, diplomirani inženir elektro
nike, ki je vloži! že veliko truda 
v razvoj prot ipožarnih in proti 
vlomnih naprav. 

Direktor je pri tem pripomnil, 
da je bil omenjeni seminar 
v Ljubljani zato, ker v matični 
organizaciji za tako razstavo ni 
dovolj prostora. Vendar pa je tu
di dodal, da so v Zarji zemljo za 
nbvo lokacijo ob obvoznici do
končno pridobili. Pričakujejo tu
di , da glede na sedanje poslova
nje ob šestmesečju v Zarji ne bo 
več izgube, čeprav se s pomanj
kanjem dela še vedno srečujejo. 

R . G . 

Na 16. mednarodnem sejmu 
opreme in sredstev civilne zašči
te, ki je potekal v Kranju od 7. 
do 10. junija, je Zarjina najuspeš
nejša delovna enota Elektronika 
prejela zlato medaljo za kako
vost, in sicer za novo kombinira
no prot ipožarno in protivlomno 
napravo. 

Novo napravo so letos že pro
dajali in kot pravi direktor Mat
jaž Verbole, se je izkazala za trž
no zelo zanimivo. 

V sodelovanju z Inšt i tutom Jo
žef Štefan, požarnim inšpektora
tom SRS, Republiškim sekretari
atom za notranje zadeve in zavo
dom za varstvo pri delu, ki so 
omenjene Zarjine programe iz
redno pohvalili in jih vsem pro
jektantom zelo priporočajo, so 
sredi junija organizirali seminar 
za projektante iz vse Slovenije. 
Po besedah diretorja je bila ude-

...in srečanje v Kamniški Bistrici 

Gostje invalidi iz Doberdoba spremljajo kulturni program. 
Stane Simšič) 

(Foto: 

V soboto, 18. junija, je bilo 
tudi prijateljsko srečanje med in
validi Kamnika , Mozirja, Tržiča, 
delegacij društva invalidov G o 
renjske regije ter invalidov in kr
vodajalcev iz zamejstva - Dober
doba (Italija) v Kamniški B i 
strici. 

Srečanja so se poleg invalidov 
udeležili tudi gostje: predsednik 
zbora združenega dela SO Kam
nik Silvo Krapež , predsednik ob
činske konference S Z D L Kam
nik Davorin Gregorič in predsed
nik društva upokojencev Kamnik 
Stane Simšič. 

Udeležence srečanja jc najprej 
pozdravil predsednik Društva in
validov Kamnik; prav posebno jc 
pozdravil goste iz zamejstva. 
Pozdravne besede je v imenu 

družbenopoli t ičnih organizacij 
občine Kamnik izrekel Davorin 
Gregorič . Besedo je prevzel vo
dja gostov iz Doberdoba, zahva
l i l se je za prijeten sprejem in 
izrazil željo po še tesnejšem sode
lovanju. 

Na srečanju je predsednik 
Društva invalidov Kamnik pode
lil zlati znak Republ iške zveze 
invalidov Slovenije Štefanu Zvc-
ru, dolgoletnemu in zelo priza
devnemu poverjeniku invalidov 
v D O Titan, ki je tudi član izvrš
nega odbora DI Kamnik. 

Invalidi so si izmenjali nekaj 
daril in spominkov, nato je spo
red nadaljevala folklorna skupi
na Kamniška Bistrica. Nastopa
joči so za res enkraten nastop 
poželi navdušen aplavz, ki je za-

donel po dolini pod Kamniškimi 
planinami. Zabavni del progra
ma je nadaljeval ansambel Rudi
ja Poljanska. 

V imenu Društva invalidov 
Kamnik se iskreno zahvaljujem 
vsem, ki so kakorkoli pomagali 
pri tem srečanju. Zahvala velja 
ansamblu Rudija Poljanska, ki je 
skoraj brezplačno sodeloval na 
tej prireditvi, folklorni skupini 
Kamniška Bistrica za brezplačen 
nastop in vsem, k i so nas denar
no podprli ali pa prispevali za 

Kamniška pot 
spominov NOB 

srečelov. Prav posebej se zahva
ljujem vsem delovnim organiza
cijam, še posebej Kemijski indu
striji Kamnik, Kozorogu, Svilanu 
in Kočhi za pomoč pri organiza
ciji letne skupščine in tega sreča
nja; tudi ostalih akcij brez njiho
ve pomoči društvo samo ne bi 
zmoglo izpeljati. Prv tako gre 
zahvala krajevni skupnosti D u 
plica in ostalim krajevnim skup
nostim v občini. 

Vsem iskrena hvala v imenu 
vseh invalidov Kamnika. 

T O N E O S E N A R 
I 

Odmevi, polemike, kritična mnenja 

Še enkrat: Pravica do razvoja? 
Odgovor Branetu Šimencu 

(zaradi tiskarske napake je bil 
nehote avtor preimenovan v Bra
neta Šimeka, op. uredništva) na 
članek iz rubrike Odmevi , pole
mike, kritična mnenja z naslo
nom »Pravica do razvoja«, ki je 
°jl objavljen v 12. številki Kam
niškega občana dne 20. junija 
1988 
^Pomladi leta 1987 je zbor kraja
nov izvolil na pobudo sveta kra-
' e vne skupnosti gradbeni odbor 
ž a rekonstrukcijo ceste in obno-
v ° glavnega cevovoda za vaški 
v ° d o v o d , ki je bil popolnoma do
dajan. Obnova vodovoda je bila 
"ujna tudi zaradi rekonstrukcije 
C este. O vseh operativnih in fi
nančnih dogajanjih pri realizaciji 
[*8a programa je bil gradbeni od-
•*>r v celoti seznanjen in tov. Ši
menc ni nikdar kontaktiral 

z gradbenim odborom oziroma 
s predstavniki sveta krajevne 
skupnosti, da bi lahko posredo
val objektivne in resnične infor
macije v zvezi s tem delom. To 
želimo povedati zato, ker se di
stanciramo od njegovih navedb, 
ker so tendenciozne in po našem 
mnenju niso koristne za našo 
krajevno skupnost. Že v samem 
uvodu bi se radi zahvalili vsem 
tistim, ki so kakorkoli sodelovali 
pri teh aktivnostih, predvsem ob
čanom za njihovo delo in finanč
na sredstva, prav tako pa ne mo
remo izključiti družbenopoli t ične 
skupnosti in funkcionarjev obči
ne Kamnik in Samoupravne inte
resne komunalno cestne skupno
sti občine Kamnik , ki se jc s svo
jim planom, ki je vezan za naš 
samoprispevek, vključila v te ak
tivnosti, ki smo jih v prvi fazi 

realizirali že v letošnjem letu. 
Nesmiselno se nam zdi navaja

ti oči tke , da smo ob pogovorih, 
ko smo vodili te aktivnosti, mor
da tudi pojedli pol klobase in spi
li šilce žganja z našimi sogovorni
k i , ker smo reševali skupne pro
grame glede že navedenih aktiv
nosti, saj se je to reševalo na 
kraju samem, ne pa v raznih pi
sarnah. 

Naj navedemo nekaj konkret
nih podatkov o financiranju že 
izvedenih del: 

- krajevna skupnost v letu 
1987/88: 
delo občanov 4.800 ur 
zbrana sredstva občanov 

60.000,000 din 
sredstva samoprispevka 

25.000,000 din 

- S I K C S Kamnik: 
rekonstrukcija ceste 1987/88 

44.000,000 din 
rekonstrukcija primar, vodovoda 
v letu 1988 19.974,223 din 

- Sklad stavbnih zemljišč: 
sofinanciranje izvedenih del 

10.000,000 din 
- Gozdno gospodarstvo 

4.000,000 din 
- Emona-Kooperacija 

- 650.000 din 
Ponovno želimo poudariti, da 

v zadnjih letih dobro sodelujemo 
z občino Kamnik, kakor tudi 
s Samoupravno interesno komu
nalno cestno skupnostjo in K o 
munalnim podjetjem Kamnik. 
Smatramo, da smo enakopravni 
Z ostalimi krajevnimi skupnost
mi , ki si prav tako prizadevajo za 
izboljšanje komunalno cestnega 
standarda. Tako sodelovanje si 
želimo tudi v bodoče . 

Tajnik gradbenega odbora: 
J E R N E J K A D U N C 

Pot Spominov N O B bo odprta 
v petek, 22. julija ob 8. uri. Kraj
ša slovesnot bo na dvorišču to
varne Titan. Na pot se bo po 
slovesnosti podala enota T O , 
predstavniki Z S M S , Z B in drugi 
občani . 

Občinski odbor Z Z B N O V 
Kamnik jc imel pri pripravi polne 
roke dela. O trasi te spominske 
poti ter z organizacijskimi nalo
gami smo naše bralce pred ne
davnim že seznanili. Takrat smo 
tudi napovedali možnost , da bo 
Pot spominov N O B občine K a m 
nik odprta v okviru praznovanja 
občinskega praznika. Organiza
torji so držali obljubo. Dotiskan 
je že Vodnik , pregledna karta 
poti in seveda lična značka; pre
jel jo bo vsak pohodnik, k i bo 
z »vodnikom«, dokazal, da je 
obiskal vseh 22 kontrolnih točk 
in tudi vtisnil vse žige. • 

Že v prvem obvestilu smo za
pisali, da bo celotna pot razdelje
na na pet etap in da bo dolga 
skoraj 130 km. Prehoditi jo bo 
mogoče v petih dneh, razen šeste 
etape, k i jo bo marsikateri po
hodnik delil na dva dela. Ta eta

pa je dolga 46 km in bi bila za 
enodnevni pohod preveč zah
tevna. 

Opis posameznih etap je razvi
den v »vodniku«, k i ga bo mogo
če kupiti na občinskem odboru 
Z Z B N O V Kamnik od 10. julija 
dalje. Organizatorji priporočajo 
pohodnikom, da si vodnike na
bavijo pravočasno, prav tako pri
poročajo, da se v akcijo nakupa 
»vodnikov« in organiziranje po
hoda po poti spominov, vključijo 
delovne organizacije, sindikalne 
podružnice in druge družbene in 
politične organizacije in na ta na
čin pripomorejo k seznanjanju in 
ohranjanju spominov na našo re
volucijo. 

K sodelovanju so vabljene vse 
šole in drugi, ki naj obiske posa
meznih etap vključijo v svoj redni 
program športnih prireditev. 

Občinski odbor Z Z B N O V ob
čine Kamnik vabi občane , da se 
22. julija ob 8. uri udeležijo slo
vesnosti pri Titanu in se podajo 
na prvo etapo od Kamnika do 
Motn ika , dolgo okrog 30 km. 

S T A N E SIMŠIČ 



• Pogovor s Pavlom Ojsterškom 

Razstava naj bi bila spodbuda 
inovativnosti 

Smo že taki, da nas bolj zani
ma kaj drugega, kot pa razstave 
inovacij delavcev v kamniških 
delovnih organizacijah. Zato 
obisk na nedavni razstavi ni bil 
tako množičen, kot bi bilo po
trebno. Če že vsi delavci niso ino
vatorji, pa naj si vsaj ogledajo, 
kaj so na tem področju napravili 
drugi. Smo pač ljudje, ki tudi 
drugemu ne privoščimo uspeha 
pri tistem delu, ki naj bi ga sami 
naredili. 

Predvsem dvoje je imel obi
skovalec v mislih ob pogledu na 
razstavljene inovacije nad kamni
ško Veroniko. Skromen inova-
torski uspeh v dokaj veliki kam
niški občini in priznanje avtorjem 
razstave, ki kljub vsemu vendar 
niso odnehali in takorekoč na 
lastno iniciativo predstavili obi
skovalcu, kaj je pri nas na tem 
področju narejenega. 

O b pogledu na razstavo ne 
moremo govoriti o množični ino
vativni dejavnosti, ker bi število 
vseh inovacij skoraj preštel s prsti 
obeh rok. Vendar tudi tega ne bi 
bilo, če ne bi bilo v delovnih 
organizacijah razmišljujočih ljudi 
- delavcev, k i poleg svojega ob
veznega dela žele stopiti korak 
naprej, s pripravo boljšega in laž
jega dela, kvalitete, storilnosti in 
še kaj. Zasluga gre tudi ljudem, 
ki inovatorsko delo spodbujajo, 
in v komisijah v imenu delovne 
organizacije tudi nagradijo. 

Pavel Ojsteršek je predsednik 
Stolove komisije za inovacije in 
med glavnimi pobudniki za raz
stavo inovacij v Kamniku . Posta
vil i smo mu nekaj vprašanj , o ka
terih običajno ne slišimo in ne 
beremo: 

O množični inventivni dejav
nosti je bilo tudi v naših delovnih 
organizacijah izrečenih veliko 
besed in popisanih veliko listov 
papirja. Koliko je bilo v resnici 
narejenega? 

Načelno delovne organizacije 
inventivno dejavnost podpirajo. 

Zadeva je taka, kot marsikate
ra druga: veliko se govori in malo 
naredi. Delovna akcija pa se zač
ne šele po sestanku. Pr i akciji 
mora vsakdo prijeti za delo. Delo 
poteka od koraka do koraka, pri 
tem ni nikoli toliko ljudi, kot pri 
dogovoru. 

Delavec se ne more čez noč 
sprijazniti, da je njegov tovariš 
z inovacijo več zasluži, kot on 
sam, k i je nima. 

Ali je omenjena razstava ino
vacij prva v občinskem merilu? 

N i prva. Pred leti je že bila 
v Titanu, kjer je bila ta dejavnost 
nasproti drugim zelo razvita. 

Kdo v občini spodbuja inova
torsko delo in naj bi ga že v pre
teklih letih predstavil širšemu 
krogu ljudi? 

Sindikat in raziskovalna skup
nost naj bi to delo koordinirala in 
pospeševala. 

Mis l im, da ni rešitev v tehnični 
organiziranosti, ki bi bila admini
strativno urejena, pač pa tržnost 
inovacij, kjer bi eden ali dva člo
veka resnično delala. 

Kaj z delovnimi organizacija
mi , ki se ne drže dogovorjenih 
načinov dela? N i moči. da bi ne
koga prisili l i . Žal nekatere firme 
tudi tisto, kar je dobro, ignori
rajo. 

O inovatorskem delu so bile 
v slovenskem prostoru za posa
mezna leta izdelane statistike in 
tako primerjani dosežki na de
lavca. Je bilo to v Kamniku kdaj 
narejeno? 

Osebno sem proti statistične
mu obravnavanju tega problema. 
Primerjave so nerealne, ker izra
čune močno moti inflacija, ni pa 
tudi lahko priti do dobrih, točnih 
podatkov. Evidentirani niso vsi 
inovatorski predlogi in tako 
predstavljena slika ne bi bila 
prava. 

je razmišljati, risati, računati in 
dobre dosežke lansirati. 

Na razstavi je bilo videti, da so 
inovatorji predvsem neposredni 
proizvajalci ali ljudje, ki se vsaj 
posredno ukvarjajo s proizvod
nim delom. 

Zato, ker je v kamniški občini 
narejen šele prvi korak ugotav
ljanja, sprejemanja in izplačeva
nje inovacij. T o se da izračunati 
ali oceniti. Te inovacije niso tako 
velike, kot npr.: v marketingu, 
v vodstvenih službah. Seveda je 
treba najprej dobro in točno defi
nirati delovne dolžnosti . 

Koristna in potrjena inovacija 
je uspeh za predlagatelja in nje
govo sredino, ne pa nekaj, kar 
naj bi drugi gledali z zavistjo. 

To bo rešeno šele, ko bo v od
delku 75% inovatorjev in bodo 
neinovatorji črne ovce. Sedaj pa 
je več kot obratno. Vprašat i se 
moramo, kakšna je naša družbe
na zavest. 

Obiskovalec si z zanimanjem ogleduje razstavljene inovacije, (loto 
Ciril Sivec) 

Združeno delo v kamniški ob
čini ni majhno. Ali so zadeve 
v delavnicah že s strani delavcev, 
ki se po službeni dolžnosti ukvar
jajo s spodbujanjem inovacij vsaj 
za silo urejene. 

Samo dve delovni organizaciji 
imata profesionalni vodji. Po 
pravilniku pa bi ga morala imeti 
vsaka, ki ima več kot 500 delav
cev. K o bi bilo tako, bi zadeve 
boljše tekle. Poglejte, koliko je 
tistih, k i se profesionalno ukvar
jajo s špor tom in rekreacijo. Kaj 
pa daje večji učinek in gospodar
sko korist? Inventivna dejavnost 
še zdaleč ni urejena. 

Večkrat je napravljen korak 
naprej in pol nazaj. Vse delo je 
na posameznikih. Zadeva se ne 
jemlje kot del ekonomske poli
tike. 

Inovator mora biti pri delu 
podprt in njegova koristna zami
sel uresničena. 

Stol se. denimo, zavzema za 
tehnološko usmerjene inovacije. 
Tehnolog je usmerjevalec, detaj
le izdela drugi. To je ena od 
oblik, k i je zelo uspešna in raci
onalna. 

Pr i nas so zelo aktivni nekateri 
šablonerji , s katerimi smo uresni
čili že veliko inovacij. Potrebno 

V- naši družbi je za inovacije 
toliko možnost i , da ni treba biti 
za predloge posebno pameten. 
Ve l iko je že odpravljanje raznih 
malomarnosti. 

Kolikšne so vendar kamniške 
inovacije? 

V Kamniku je stanje izredno 
slabo. Inovativnost stagnira, zato 
smo naredili razstavo, da bi zade
vo spodbudili. 

V naši občini so primeri, da 
nekaj izboljšaš že v začetku leta, 
pa še sedaj nimaš izplačane ino
vacije. Iz tega vidimo, kakšen je 
odnos do tega. 

Stol je z inovacijami v Kamni
ku na vrhu, v slovenski lesni in
dustriji pa nekje na sredi. 

Kako kaže z inovacijami v pri
hodnje? 

Inovativnost mora iti korak 
naprej ali pa se bo čisto ukinila. 
Preiti bo morala iz rok intuzia-
stov v posebno obliko dela. Volja 
pa pada. Posamezniki se izpo
stavljajo, od tega nimajo nič. 

Z razstavo inovacij je bilo veli
ko dela. Ali so povabljeni poka
zali pripravljenost? 

Še 14 dni pred razstavo nismo 
točno vedeli, kol iko bo razstav
ljavcev. Trikrat smo se dogovar
jal i . Dokler ni bilo vse pripravlje
no, nismo šli v končno akcijo. 

Previdno smo pristopili. Opera
tivno pa je šlo potem delo hitro 
naprej. 

Manjše delovne organizacije 
na razstavi niso sodelovale, prav 
tako tudi ne obrtniki. 

To je škoda. Tudi s temi smo 
želeli navezati stik. Zasebniki pa 
raje prodajo svoje izdelke, kot bi 
govorili o svojih iznajdbah. 

Delovne organizacije, ki imajo 
inovacije, pa jih niso predstavile, 
naj se vprašajo, zakaj tega niso 
naredile, tiste, ki jih nimajo, pa 
naj bodo spodbujene. Tako bo 
razstava dosegla svoj namen. 

Bodo v prihodnje še razstave 
inovacij? 

Predvidoma na dve leti. 
Kakšno je bilo zanimanje 

splošne javnosti? 
O b otvoritvi je bila organizira

na okrogla miza. Zanimanje je 
bilo dokaj veliko in nas je prijet
no presenetilo. 

Sama razstava pa je nekako 
padla v kamniški prostor. Inova
tivni smo bili pri vsej pripravi, od 
biltena, plakata in vsega drugega 
dalje. Dokazali smo, da se da 
z zelo malo denarja nekaj pripra
vit i . Podobna razstava je bila 
pred kratkim v Celju, vendar je 
bila naša bistveno boljša. 

Razstavo so obiskale šole, po
samezniki. V i d i se, da prikazano 
ni za široke množice. Z a razume
vanje je vendar potrebno določe
no znanje ali razlaga na razstavi. 

V mladih ljudeh smo želeli 
spodbuditi ustvarjalno potezo. 

Umetn iške slike so za marsiko
ga večja privlačnost. 

Kaj je reklo vodstvo občine? 
Vsi občinski možje so z zado

voljstvom pozdravili dosežek in 
razstavo priporočali tudi za pri
hodnje. 

Inovativnost pa ni rešitev za 
naš napedek, potreben je strate
ško usmerjen razvoj. 

Se boš v prihodnje tudi ukvar
jal z delom Stolove inovacijske 
komisije in s sodelavci skušal pri
praviti še kako razstavo? 

V Stolu imam še leto in pol 
mandat. Predvsem se bom trudil, 
da bi rešil čimveč tehnološko 
usmerjenih inovacij, k i prinašajo 
velike prihranke. Treba je stopiti 
korak naprej, pospešiti množič
nost. 

Predsednik priprave razstave 
ne bom več, pomagal pa bom še 
vedno. Z razstavo je ogromno 
dela, od tega pa nimaš nič, tega 
dela se lahko lotiš samo enkrat. 

Morda še kaj za konec? 
Z a p o m o č pri razstavi se mo

ram zahvaliti ljudem, k i so veliko 
pomagali. To so Koželj in Bernot 
iz K i k a , Ulčar iz Titana, tovariši-
ca Boroša iz občinskih skupnih 
služb in tov. Hančič iz Zarje. 
S svojimi idejami, vztrajnostjo in 
fizično aktivnostjo so veliko pri
pomogli, da smo delo uresničili. 

C I R I L S I V E C 

Štirideset let društva slepih in 
Društvo slepih in slabovidnih 

dosega pri svojem delu ugodne 
rezultate. Društvo deluje na po
dročju Ljubljanske regije in po
vezuje nekaj nad 700 članov, iz 
kamniške in domžalske občine je 
v društvu skoraj 70 članov. Dru
štvo med ostalim sodeluje tudi 
pri reševanju osebnih in drugih 
problemov. Za obdobje 40-let-
nega dela ima društvo kaj poka
zati. Organizacija zveze slepih in 
slabovidnih je dobila dokajšnjo 
družbeno veljavo, materialni 
problemi se postopoma rešujejo, 
današnje težave pa prav tako pri
zadevajo slepe in slabovidne, kot 
ostale državljane. Slepi ne jadi-
kujejo in tarnajo, so skromni, 
želijo pa živeti v danih razmerah 
normalno, človeka dostojno živ
ljenje. 

Svoj 40-letni jubilej so slepi 
ljubljanske regije slovesrio pro
slavili konec maja v Ljubljani 
v dvorani Smelta, ki je kot gosti
telj omogočil slovesnost z. lepim 
kulturnim programom. Udeleži
lo se je je tudi precej kamniških 
članov, poleg njih pa še gostje; 
sekretar obč. konference S Z D L 
Kamnik Rudi Pfajfar. predstav
niki skupščine, socialnega skrb

stva in društva upokojencev. 
V soboto, 4. junija, pa so se 

slepi in slabovidni zbrali pri svo
jem poči tniškem domu na Okro
glem pri Kranju. Na ta piknik je 
prišlo veliko kamniških in dom
žalskih članov, kar cel avtobus, 
k i so se udeležili slovesnega dela, 
povezanega z zanimivim kultur
nim programom. Nastopali so 
v glavnem člani društva, ki so 
prisotnim pričarali lep in prijeten 
dan, bolj svetal od vsakdanjika. 
Tega prijetnega srečanja se je 
udeležil tudi predsednik obč . 
konference S Z D L Kamnik Da
vorin Gregor ič , predstavniki or
ganov, k i imajo na skrbi to po
dročje , pa tudi predstavnik dru
štva upokojencev Kamnik. 

Skupina slepih in slabovidnih 
iz Kamnika je ob tej pri l iki obi
skala v bližini postavljeno spo
minsko znamenje na Okroglem, 
kjer so v času N O B zaradi izdaj
stva padla mlada življenja pod 
streli okupatorja. Padli so parti
zani, k i so hoteli svobodno živeti. 
Poklonil i so se njihovemu spomi
nu. Mi lan Trojan jc orisal potek 
bojev in smrt mladih ljudi. 

Materialno so prireditev pod
prle nekatere delovne organiza

cije, obrtniki in njihovo združe
nje ter drugi. Slepi se j im za razu
mevanje in p o m o č iskreno zahva
ljujejo. Brez take pomoči , spričo 
skromnih finančnih sredstev, ki 
jih društvo ima, ne bi mogii pri
praviti tako prijetnega srečanja. 

V slavnostnem delu prireditve 
je za 40-letno uspešno delo prejel 
posebno priznanje član izvršnega 
odbora in vodja delegacije za obe 
občini . Milan Trojan. Kamničani 
ga poznajo kot prizadevnega čla
na društva, dobrega organizator
ja in vztrajnega pobudnika pri 
reševanju nekaterih konkretnih 

vprašanj , zato nas je zanimalo, 
kaj meni prejemnik o priznanju. 
Izjavil nam je, da je zelo zadovo
ljen, da je delo v društvu slepih in 
slabovidnih zelo pomembno, 
a ga rad opravlja, ker mu pri tem 
pomagajo tudi drugi člani. V dru
štvu dela od 1948. leta in je bil 
ves čas , s krajšimi presledki, akti
ven. Pozna problematiko slepih 
in slabovidnih in dosledno rešuje 
nastale probleme. Skoraj ni vpra
šanja, ki zadeva slepe, kjer Mi lan 
Trojan ne bi bil pobudnik za hi
tro in človeško reševanje, saj se 
zaveda, da je za vsakim proble-

Razmišljanje ob 
načrtovanih Titanovih 
investicijah 

Pred mikaj tedni so se \ Kamniku piya\ile novice, da imu 
Titan, tiuša poznana tovarna kovinskih izdelkov. \ naslednjih 
letih namen nadaljevati s posodobljanjcm svojega poslovanja, 
graditi nove objekte, za te pa uporabiti (pozidali) kar 4t).tttlt) 
kvadratnih metrov novega zemljišča. 

Za te vesti sta se posebej pozanimala obeana ione in Jože in 
potem za širšo javnost ptnedalu. kako sta Titanove načrte razu
mela. 

Vedno optimistično razpoloženi Tone je načrte že vnaprej 
pohvalil. Kaj pa je pri tem 40. 000 kvadratnih metrov zemljišča, 
ki ga itak ni kaj dosti prida. Celih 12.000 nr od tega je opuščena 
struga Bistrice, drugo je nekaj malega obdelovalne zemlje in pa 
samo tri stanovanjske hiše bodo porušene. Stanovalci se bodo pri 
tem itak okoristili, ker bodo z odškodninami lahko kupili 
moderna stanovanja v novih blokih, kmetje pa se bodo lahko 
vozili v novih avtomobilih. 

Titan bo pridobil novo orodjarno, vrsto prepotrebnih skladišč 
in ne nazadnje, najmodernejšo gulvuno. kjer strupenih odpadkov 
sploh ne bodo poznali. V čistilni napravi bodo plavale ribice, kot 
v podobnih tovarnah v najrazvitejših evropskih državah in 
v Ameriki. Nova proizvodnja je že i naprej prodana na zahodni 
trg. Dobiček je zagotovljen, kredite bodo z lahkoto vrnili in še 
ostalo bo. S temi investicijami si bo Titan za precej časa rešil vse 
probleme, zaposlenim (ki jih bo po potrebi lahko tudi še nekaj 
več) sc bo močno povečal standard, posredno s tem pa' tudi 
splošni družbeni standard vseh Kamničanov. občine, republike 
in federacije. Zgrajena bodo nova stanovanja s pripadajočimi 
objekti kot so trgovine, vrtci. šole. denarja pa bo še za ceste, 
mostove, parkirno hišo in še za kaj. 

Občan Jože. ki na vse gleda stvarno in izkušeno ter zato 
z ustrezno previdnostjo, pa nam je povedal tole: 

Kar je preveč jc pa preveč. 40.000 nr bodo pozidali. Večji del 
tega je prvovrstna obdelovalna zemlja, za katero pa so že pred 
leti poskrbeli, da ni mogla biti kategorizirana in na ta način 
zaščitena pred pozidavami. Dobre obdelovalne zemlje bodo 
imeli tako še manj in občina ter republika bosta zato še bolj 
odvisni od uvoza hrane iz drugih delov Jugoslavije in iz inozem
stva. Odkup in podiranje treh stanovanjskih hiš bo stalo še in še. 
na koncu pa bosta obe strani nezadovoljni (kar vživite se v dej
stvo, da vam bodo sedanje stanovanje ali hišo z vrtom zravnali 
z zemljo in na tem prostoru zgradili skladišče za staro železo!). In 
zakaj bo nezadovoljna druga stran? Stroški izvedbe načrtovanih 
investicij bodo preveliki. Brez množice velikih kreditov ne bo 
.šlo. Izvoz na Zahod ne daje posebnih dobičkov in pogosto Še za 
obresti ni denarja, kaj šele za izboljšanje delavčevega standarda 
in za investicije v varstvo okolja. Ob primerih v občini in drugod 
v Sloveniji se da prerokovati, da bo denarja zmanjkalo tudi za 
ustrezne kvalitetne in zmogljive čistilne naprave in da ne bo 
možno najti odlagališč za strupene odpadke, koristna uporaba 
teh odpadkov pa bo skoraj zanemarljiva. Vsi poznamo težave 
v Šoštanju. Celju. Titovem Velenju. Trbovljah. Žirovskem vrhu. 
pa ob Krupi, v nuklearki v Krškem in še kje. 

Tako so za zdaj nerešljiv problem tudi odpadki v centralni 
čistilni napravi v Domžalah. V usedlinah je toliko večno in za 
vsako živo bitje strupenih težkih kovin, (ki jih je po poreklu kar 
precej iz naše občine), da ne vedo. kam z njimi. Nekaj manj 
strupenih so uporabili za gnojilo in jih tako počasi dobivamo 
S hrano tudi v svoje telo. Pa žvcplcno kislino in živo srebro 
v podtalnici, pa umazan zrak pa hrup pa še kaj — vse to smo tudi 
že imeli in še imamo v naši občini in njeni soseščini. Okolje, 
v katerem živimo, smo že toliko uničili, da bi sc pri vsakem 
novem posegu vanj morali šc posebej zamisliti. Za tako razmi
šljanje pa nam zmanjka časa in volje. 

Spet se je oglasil optimist Tone: Če je vse to res. kar je povedal 
Jože. potem pa. Titan, kar v gradnjo. Pri vsem že obstoječem se 
vaši načrti še poznali ne bodo in razen neposredno prizadetih, ne 
bo negodoval nihče. 

Da bodo posledice uničenega okolja in pomanjkanja hrane še 
bolj kot mi čutili naši potnici, pa itak ni važno. 

B. NOVAK 

mom živ človek, zato meni, da jc 
taka vprašanja potrebno reševati 
z obču tkom odgovornosti in pol
no mero pripravljenosti. Tak je 
Mi lan Trojan. Priznanje bo prišlo 
v prave roke, podeljeno mu bo 
ob vsakoletnem srečanju ob 
Dnevu republike. 

Zaupal nam je še , da se dru
štvo bori z mnogimi problemi in 
težavami, tudi finančnimi, k i pa 
j ih z vztrajnostjo, pa tudi zaradi 
polnega razumevanja okolja, 
uspevajo še kar dobro razreševa
ti. Gmotni položaj slepih in sla
bovidnih rešuje naša družba 

v okviru možnosti kar zadovolji
vo, čeprav bi po njegovem mne
nju nekatera področja vendarle 
morali obravnavati bolj tanko
čutno . 

Srečanje slepih in slabovidnih 
na Okroglem se je končalo proti 
večeru. Enkratnost srečanja, bo 
marsikateremu udeležencu osta
la v prijetnem spominu, zato bo
do slepi in slabovidni nekoliko 
laže preživljali svoje težave in 
z večjo odločnostjo pričakovali , 
kaj j im bo prinesel naš jutri, ki 
tudi za njih ne bo prav lahek. 

S T A N E SIMŠIČ 

Svečanost v Ljubljani Obisk pri spominskem obeležju 



Gorenjske godbe v Kamniku 
Kot že nekaj let doslej, so se 

pihalni orkestri Gorenjske tudi 
letos sestali na tradicionalnem 
srečanju. Potem, ko so svoje zna
nje in sposobnosti pred dvemi le
ti pokazali Blejcem in lani Trži-
čanom, smo jih letos pozdravili 
Kamničani . Na žalost samo sre
čanje ni naletelo na pretiran od
mev med meščani , saj ga je kvari
lo slabo spomladansko vreme, pa 
tudi ekonomski položaj , nam ne 
dovoljuje več »veseljačenja do 
zore.« Vseeno se je zbralo kar 
nekaj občinstva, ki je navdušeno 
pozdravilo promenadno povorko 
po ulicah starega dela mesta in 
pa koncertni program, k i so ga 
pihalni orkestri izvajali na Trgu 
prijateljstva. 

Vsako gorenjsko občino je 
predstavljal en orkester, čeprav 
v nekaterih delujeta tudi dva ali 
trije. Domžalsko občino je zasto
pala Pihalna godba iz Moravč, ki 
je pod taktirko M i r a Capudra za
igrala skladbe Zlatorog, Oldt i -
mer in Zidana marela. Nastop te 
maloštevilčne in mlade godbe so 
popestrile mažore tke in skupaj 
z godbeniki zapustile prijeten 
vtis. 

Iz Škofje Loke je prišel pihalni 
orkester pod vodstvom dirigenta 
Iva Guliča in nam zaigral Kleine 
ouverture. als de lieve lente 
komt in skaldbo z nenavadnim 
naslovom Frank Sinatra in con-
cert. Godbeniki so odstopali od 
ostalih po kakovosti ter po tež
kem, a kvalitetno zaigranem pro
gramu. 

Naslednji so predstavili svoj 
program, ki je vseboval skladbe 
Kroz gradski parti, Schunkel pa
rade I. in Stell dich ein Oberkre-
in , mladi godbeniki iz šmihelske 
Godbe na pihala. Korošci so bili 
prav gotovo najmlajši, kljub te
mu da je bilo med njimi nekaj 
starejših, že izkušenih glasbeni
kov. Največ navdušenja med po
slušalci je izzval dokaj čisto odi
gran podporij Avsenikovih 
skaldb. V o d i l jih je dirigent J U -
L I J A N B U R D Z I . 

Z a gosti iz Koroške so nasto
pali člani Pihalnega orkestra iz 
Tržiča, z dirigentom Vladom 
Škrlecom. Čeprav je morda kdo 
od poslušalcev pričakoval več od 
znane in kvalitetne godbe iz Trži
ča, je njihov program štirih pesmi 
zadovoljil že zaradi svoje raznoli
kosti in spevnosti. Zaigrali so 

Avsenikove Prijatelje. Pod 
zvezdnim praporom. Večne me
lodije in Španski ciganski ples. 

Tudi jesnemški železarji in di
rigent Ivan Knific niso »umanj-
kali.« Odigrali so skladbe Jeseni
ški železarji. Countrv and we-
stern in Zaragoza. Njihov zvok je 
malce osiromašen zaradi po
manjkanja klarinetov, a lahko 
kljub temu rečemo, da so imeli 
enega od boljših nastopov in da 
kakovosti njihovega izvajanja ni 
oporekati. 

Predzadnji so nastopili glasbe
niki Pihalnega orkestra občine 
Kranj in dirigent Ivan Knific. L a 
ni je bila ta godba v razsulu, letos 
pa se po hudi krizi že postavlja na 
noge in počasi dobiva kvaliteto, 
ki jo je pred leti že imela. Zaigra
li so nam tri domače - Kranjski 
muzikanti. Pozdrav z Gorenjske 
in O d tu in tam. 

Kamničani , domačini , so bili 
že po tradiciji najštevilnejši, z ve
liko mladih, svežih moči. Sama 
postavitev orkestra je bila pri
merna, z dovolj klarinetov in 
flavt, zato so zveneli mehkeje kot 
ostali udeleženci revije. Po manj
ši krizi se še čuti delna neuigra-
nost, k i pa jo bodo fantje in de
kleta z marljivim delom nedvom
no odpravili. T o sezono so pod 
vodstvom Francija Lipičnika 
igrali predvsem koračnice , k i so 
nekakšna osnova pihalnih orke
strov. Ž e jeseni pa se bo pro
gramska zasnova temeljito spre
menila, saj bodo začeli s koncert
no dejavnostjo, kar zahteva tudi 
prireditev ob praznovanju njiho
ve 90-letnicc dela in obstoja. 
Kljub številčnosti godbeniki še 
vedno sodelujejo z Glasbeno šo
lo , k i nenehno izobražuje nove 
fante in dekleta - bodoče člane 
kamniške godbe. Učitelji pa bi 
želeli na svojih oddelkih še več 
novih učencev, k i j ih veseli igra
nje in bi se bil i kasneje priprav
ljeni vključiti v godbo. Prostor je 
na oddelku trobil (trobenta, te
nor, bariton, pozavna in bas) in 
pihal (klarinet, flavta, saxofon). 

Še nekaj besed o organizaciji 
koncertnega dela programa. 
Kamniški Trg prijateljtva je še 
enkrat dokazal, daje zaradi svoje 
akustičnosti idealni kraj za takš
ne in podobne prireditve, če jo 
organizator seveda zna izkoristi
t i . Zvezi kulturnih organizacij 
Kamnik in Zvezi kulturnih orga

nizacij Gorenjske je to uspelo, 
nemajhen del zaslug, da je prire
ditev uspela, pa gre tudi Janezu 
Repanšku in njegovi gostinski 
ponudbi. 

Prav na koncu pa še krit ika. 
Tega dne se je v okolici Kamnika 
in v samem mestu dogajalo toliko 
stvari, da si je bilo nemogoče 
ogledati vse. Veselici sta bili 
v Podgorju in Stranjah, v Tunji-
cah je bil avtocros. d ružabno sre

čanje je bilo v Kamniški Bistrici , 
v Kamniku so se srečali in 
v športnih igrah pomerili socialni 
delavci, zabavno srečanje in tek
movanje pa je bilo tudi na teni
ških igriščih kamniškega kluba 
Ta množica razno raznih priredi
tev znova dokazuje, da se Kam
ničani ne znamo organizirati in 
napraviti zanimivejšega celega 
poletja, ne pa samo enega dne!? 

M A T I C R O M Š A K 

Nova planinska pesmarica 

Kamniške planine so 
najlepše 

Pred nedavnim je zagledala 
beli dan nova planinska pesmari
ca, slovesno pa je bila predstav
ljena na Mengeški koči in v Delo-
vi hiši - z naslovom Le pojd'mo 
v gore. Pripravili sojo Alpinistič
ni razgledi in Mladinska komisija 
Planinske zveze Slovenije na čelu 
z dr. Francetom Malešičem ter 
v sodelovanju Z M i r o m Vrhov-
cem, Srečkom Trunkljem, M i r 
kom Lindičem in Matijo Gogalo 
ter z glavnimi sodelavci Francem 
Baumanom, Zvonkom Čemažar-
jem, Maričko Horvat-Hvavatvje-
vo, Lojzetom Jermanom, Franci-
jem Kovačem, Vlasto Kopačevo , 
Marjanom Perkom, Bojanom 
Pollakom, M i r k o m Repičem, 
Danielom Rojškom, Mišo Tur-
kovo in spodaj podpisanim. 

Seveda je obstajalo že doslej 
veliko planinskih pesmaric 
- z notami in brez njih - tokrat pa 
gre za izdajo, v kateri so poleg 
narodnih pesmi objavljene tudi 
nekatere druge pesmi, ki j ih pla
ninci z veseljem prepevamo nad 
tisoč metri, od popularnih po
pevk do narodnozabavnih 
skladb, od nekoliko bolj kosma
tih in robatih do hudomušnih in 
nagajivih. Ker smo menda Slo
venci vse bolj ljudstvo »enokitič-
nih« pesmi - znamo le prvo kit i
co, tudi pri narodnih - naj bi 
pesmarica »popravila« pri narod
nih pesmi prav to, pri drugih pa 
nam prav tako naredila veselje, 
da lahko zapojemo pesem od za
četka do konca. 

Na nedavni prvi predstavitvi 
pesmi na Mengeški koči so sode

lovali Janez Majcenovič kot vodi
telj programa z duhovitimi uvo
d i , odlični citrar Tomaž Plahut-
nik in izvrstni pevec Rok Lap , na 
kratko pa so spregovorili o pe
smarici predsednik P D Slovenija-
les - tu se je pesmarica tudi tiska
la - Vojko Bučar , predsednik 
medruštvenega odbora Peter L a -
vrič in Slavko Pišek. 

Največ zaslug za novo pesma
rico ima Kamničan dr. France 
Malešič k i je »na terenu« povezal 
vse organizacijske nit i , skupaj 
s sodelavci izbral vse aktualne 
pesmi, prav tako pa je pripomo
gel, da so pesmi po najkrajši in 
najcenejši poti zagledale luč sve
ta. Vs i sodelavci smo se odpove
dali kakršnemukol i honorarju, 
tako da stane pesmarica samo 
4000 din (štiristo starih jurjev), 
v njej pa je čez tristo pesmi, k i se 
prepevajo danes. Pesmarica se 
dobi na sedežu Planinske zveze 
Slovenije vsak ponedeljek po
poldne, v matičnih planinskih 
društvih in na vseh večjih poho
dih in srečanjih. Ker je naklada 
le tisoč izvodov, bo verjetno 
kmalu pošla, zato si jo zagotovite 
čimprej . 

In da bo še bolj nazorno, kakš
ne pesmi so v novi planinski pe
smarici, naj zapišem nekaj naslo
vov: od Čez tri gore do Srce je 
popotnik, od Balade o najlonki 
do Vel ike planine, od Martino
vega lulčka do Kamniških planin. 
Sicer pa: Kamniške planine so 
tako in tako najlepše, posebno za 
Kamničane! In z novo pesmarico 
v nahrb tn iku . . . I. S I V E C 

Po domače pri Repanšku 

Rekordno godcev 
Prireditve s skupnim naslovom 

Po domače pri Repanšku so letos 
minile v znamenju dežja: big ben 
je muziciral v hladnem, vlažnem 
vremenu, koncert Alpskega 
kvinteta je bil odpovedan zaradi 
dežja, IV. medobčinsko tekmo
vanje ljudskih godcev pa je prav 
tako hotela ustaviti ploha, a se je 
ta srečo umaknila proč sredi pri
reditve. 

Sicer pa je bilo za nedeljsko 
tekmovanje tako in tako največje 
zanimanje, saj vsak godec pripe
lje s seboj še po nekaj sorodnikov 
'n prireditveni prostor je poln, na 
odru pa je letos nastopilo kar 36 
godcev in godcevk, poleg tega pa 
še trije zunaj konkurence, ker 
Pač niso bili iz kamniške ali dom
žalske občine . 

Komisija je delo dobro opravi
la, čeprav so nekateri menili , da 
fie bi smeli nastopati godci, k i 
imajo svoje ansamble ali so pos
neli že svojo kaseto ali vsaj nekaj 
?kladb za ploščo. Toda komisija 
je že lani sklenila, da lahko na
stopi prav vsakdo, ki je izšel na 
Plan kot ljudski godec, razlike 
V kakovosti pa vedno bodo. K o -
'ikšne pa so - letos tako rekoč 
minimalne - so pokazali rezulta
ti tekmovanje. Poleg tega pa je 
tekmovalce ocenjevalo devet čla
nov žirije, najvišjo in najnižjo 
°ceno pa smo pri skupnem se
števku odbil i , tako da odpadejo 
tudi vse preveč osebne ocene. 
Zato lahko vsi pomisleki odpade
jo. Sicer pa je komisija dokaj 
kvalitetna in tudi izbrana iz vrst 
(dasbenih, kulturnih in publici
stičnih delavcev, tako da ji vseka
kor moramo zaupati. Člani so bi-

Franc Flerc (kot predsednik), 
Priznani glasbenik in avtor 
s Madb. Vera Kunstelj, glasbena 

pedagoginja Glasbene šole D o m 
žale , Franci Lipičnik, ravnatelj 
Glasbene šole Kamnik in avtor 
skladb, Matjaž Brojan, odgovor
ni urednik Občinskega poroče
valca, T o m a ž Štrukelj , vodja 
prodaje Melodije Mengeš (tudi 
tokrat so dali za prvo nagrado 
kitaro!), Lojze Stražar, znani 
domžalski kulturni delavec, Mar
jan Rajk, glasbeni strokovnjak iz 
Metl ike ter naključno izžrebana 
člana iz občinstva Vik tor Lesko-
vec iz. Voljčjega potoka in Vik to r 
Rode iz, Šmarce . Oba sta ocenje
vala zelo dobro. 

Prireditev je odprl predsednik 
Zveze kulturnih organizacij 
Kamnik Anton Lipovšek, k i je 
vse godce pozdravil, pohvalil pa 
je tudi glavnega organizatorja 
- gostilno Repanšek - k i se tru
di ohranjevati na takšen način 
ljudsko izročilo naših dveh občin. 

Prireditev je vzorno vodila Met
ka Šišernik-Volčič, na začetku in 
na koncu pa je ansambel Stopar 
iz Loke pri Mengšu zaigral tudi 
Repanškovo pesem, k i bo še le
tošnje poletje tudi na drugi Sto-
parjevi kaseti. 

Predsednika Z K O Kamnik in 
Domža le (za Domžale Slavko P i 
šek) sta podelila številne nagrade 
in vsem šestintridesetim godcem 
tudi pisna priznanja. Z a najbolj 
simpatičnega med gosti je bil iz
bran ljubljenec občinstva Toni 
Rajk iz Met l ike , za najboljši na
stop brez treme je dobil nagrado 
An ton Resnik, imenovan tudi 
Temni valček, h u d o m u š n o na
grado za najslabše razumevanje 
komisije sta si prislužila Rok 
Grašič in Ferdo Baloh . najmlajša 
godčevka je bila 11-letna Sonja 
Habjanič , najmlajši godec petlet
ni Jože Vidergar, najstarejša 

godčevka je bila Pepca Blejc, k i 
si je delila tudi priznanje z naj
boljšo godčevko Alenko Zaje, 
najstarejši godec pa je bil 81-letni 
Janko Kokal j . Prakt ične nagrade 
so dobili tudi vsi od sedmega me
sta navzgor. Šesto do sedmo me
sto sta si razdelila Slavko Majer 
in Tone Semprimožnik , peto me
sto je dosegel Tone Habjanič , 
tretje do čet r to sta si razdelila 
Stane Žiber t in Srečo Vr tn ik , 
prav tako pa sta bila dva na pr
vem oz. drugem mestu in sicer 
trikratni dosedanji Repanškov 
prvak Mi lan Resnik in novo glas
beno ime Tone Omahna. 

Zanimanje za prireditev je bilo 
t akšno , da treba v prihodnje po
misliti še na več nagrad, kajti za 
tekmovanje je vse večje zanima
nje tako med godci kot poslušalci 
oz. gledalci. 

I. S I V E C 

Domačini so bih' najštevilčnejši in lepo uigrani 

• Nova zbirka pesmi skladatelja 
Hanzlja Artača 

Današnji pevec izpod 
Obirja 

Koroška, »zibelka ' Sloven
stva*, ima v naši glasbeni — po
sebno pevski — tradiciji po
membno mesto: pesmi, ki izvira
jo od tod, so nekaj posebnega, 
značilnega. A ne le kot nostali-
gično vračanje v »idilično* prete
klost, temveč tudi kot posebno 
občutena sedanjost. To potrjuje 
nova zbirka pesmi »Pevec izpod 
Obirja* rojaka, koroškega skla
datelja Hanzija Artača, kije ne
davno tega izšla v zbirki »Koro
ška pota* pri ljubljanski Delav
ski enotnosti. 

Slovenci radi pojemo. Pravijo, 
da je (zborovsko) petje ena od 
naših posebnosti, po kateri smo 
dobro znani. Slovenska Koroška , 
dežela Mojceja in Katrce, je v na
ših pesmih pogosto in na poseben 
način prisotna: to kažejo, reci
mo, že repertoarji pevskih sku
pin, bodisi vrhunskih, bodisi 
»ljubiteljskih«. Znači lna melodi-
ka kot da je »ustvarjena za slo
vensko čutenje«. Čeprav nekate
ri to »posebnost« zanikajo, t rdeč , 
da gre pri vsem le za umetno 
spleteno »farno«, zelo milo reče
no »vulgarno varianto nacional
ne identifikacije«, obstoja te »po
sebnosti« ni mogoče prezreti. 

Razpoloženjski instrumenti 
nam redkokje tako poigravajo, 
kot ob koroških (narodnih) pe
smih. Ob nostalgiji, spominjanju 
(srečnega) o t roš tva , prijateljstvu 
in ljubezni, sožitju človeka in na
rave i td. , pa smo včasih, žal v mi
slih zelo blizu domišljijskemu 
idealiziranju, pozabljajoč na zgo
dovinski spomin, dostikrat po
vsem drugačen od novodobnih 
skonstruiranih stereotipov. 

Čas se na Koroškem seveda ni 
ustavil: kakšen je in kakšni do
godki ga (rojakom tudi usodno) 
oblikujejo, nam je v glavnem 
znano. Niso pa poznane posa-

s 

Srečanje izseljencev 
in zdomcev v Kamniški 
Bistrici 

Predsednik ZKO Kamnik Anton Lipovšek podeljuje priznanje in 
nagrado najstarejšemu godcu Janku Kokalju 

Odbor podružnice izseljenske 
matice Domžale -Kamnik prireja 
letošnje srečanje izseljencev in 
zdomcev v soboto, 16. j u lu« 
1988 ob 16. uri pri Domu v K a m 

n i š k i Bistrici . Vse naše rojake, 
živeče na tujem, k i so v tem času 
na obisku v domovini vabi od
bor, da se udeležijo prijetnega 
srečanja. S seboj pa naj povabijo 
še svoje sorodnike, prijatelje m 
znance. 

Srečanje bo v prelepem okolju 
kamniških planin, združeno z bo
gatim kulturnim programom. 

Organizatorji srečanja upajo, 
da bo srečanje dobro uspelo, 
v zadovoljstvo vseh in obljublja
jo, da se bodo potrudili pričarati 
našim rojakom vsaj kanček vroče 
domovinske ljubezni. 

S T A N E SIMŠIČ 

mezne usode zdajšnjih, prav nič 
idealiziranih posameznikov in 
narod(nost)ne skupnosti v bitju 
in žitju, bojih, porazih in zma
gah, veselju, zagrenjenosti, raz
posajeni prešernost i , uporni klju-
bovalnosti in pogumnem vztraja
nju na zemlji svojih d e d o v . . . 

O tem nam na svojstven način 
poje sodobnik, šestintridesetletni 
Hanzi Ar tač iz Obirskega pri Ž e 
lezni Kapl i na Koroškem, v pe
smih, k i so nam zdaj dostopne 
v lični zbirki Pevec izpod Obirja. 
Avtorjeva dživljenjska pot je (bi
la) polna preizkušenj , ki so se 
zlile - ne v agresiven odpor, 
temveč - v glasbo, pesmi. Naslo
njene na izročila domače Hriber-
nikove kajže predstavljajo seda
njost, ne preteklosti. Žan r sko si
cer razljčne, pisane na besedila 
(večidel) koroških avtorjev ( M i l 
ke Hartman, Valentina Polan-
ška, Andreja Kokota , Antona 
Kuchlinga in drugih) so - kot je 
pesmarici na pot zapisal Artačev 
mentor na Akademiji za glasbo 
v Ljubljani prof. Samo Vremšak 
- »spevi domoljubne, ljubezen
ske, elegične, verske in naravne 
lepote opevajoče vsebine ( . . . ) 
okiteni zdaj s prvinami koroške 
ljudske pesmi, zdaj z reminiscen-
cami na narodnozabavno glasbo« 
(...). 

Kamnik je s 'Koroško po pev
ski plati organizirano povezan že 
dolgo; pevsko društvo L i r a , deni
mo, hrani velik srebrni pokal za 
spomin na pevsko srečanje s K o 
rošci, od katerega je minilo že 
skoraj celo stoletje: č lanom tega 
društva so ga leta 1894 v Celovcu 
poklonili Koroški Slovenci. 

Odtlej je bilo izmenjav kamni
ških pevskih zborov in zborov iz 
Koroške še veliko; bile so mnogo 
več kot zgolj pevska srečanja. 
Tudi zdaj, v popotovanju sicer 
manj naklonjenih časih, so ti stiki 
živi in plodoviti. 

Pesmi Hanzija Artača je ob iz i 
du njegove prve zbirke Ob reki 
Dravci pred dvema letoma za ce
lovški radio posnel in na koncer
tu v Kamniku promoviral naš 
Mešani študentski pevski zbor 
pod vodstvom Janeza Klobčarja. 
Upamo, da bodo tudi s pomočjo 
Pevca izpod Obirja vezi s Korošci 
še močnejše: »notranje« in »zu
nanje«. 

In zažel imo, da bi tudi kamni
ški pevci iz zborovodje radi segli 
po novi zbirki koroškega sklada
telja, ki nam ponuja obilo melo* 
dioznega gradiva. 

T O N E F T I Č A R 



Osemdesetletnica Gasilskega 
društva Šmartno 

Alojz Štros — prizadevni 
športni delavec 

Letos mineva SO let od ustano
vitve gasilskega društva Šmartno 
v Tuhinju. Ustanovni občni zbor 
je bil sklican S. decembra 190S 
na pobudo naprednega učitelja 
Malenška. Udeležilo se ga je 47 
članov. Za načelnika društva je 
bil izvoljen Viktor F.ngehnan 
- trgovec iz Šmartna. njegov na
mestnik pa je bil Jože Cevec po
sestnik iz Vasena. V delovanju 
društva ne bi smeli pozabiti po
kojnih. Mali Alojza, Vrankar 
Antona, Hočevar Ivana ter še 
aktivnih Cevec Janeza, Klemen 
Ivana, Pavlic Franca, Hribar 
Franca in druge, ki so dali vsa 
leta velik prispevek k obstoju 
društva. 

O b ustanovitvi društva jc bilo 
treba pomisliti na gasilski dom in 
opremo. Zgradili so leseno lopo, 
po prvi svetovni vojni pa so zgra
dili zidan dom. Tak dom je bil do 
leta 1968, ko smo zgradili še~en-
krat večjega. 

Z a leta 1910 so kupili prevoz
no ročno brizgalno in potrebne 
cevi. Prvo motorno brizgalno pa 
je prejelo društvo od Okrajne ga
silske zveze Kamnik leta 1951. 
Novo 800 I motorno brizgalno 
znamke Rosenbauer nam je Ob
činska gasilska zveza Kamnik po

slala leta 1975. gasilski kombi pa 
smo dobili leta 1976. 

Požari v našem okolišu so bili 
pred leti zelo pogosti, saj je že 
leta 1911 pogorelo skoraj polovi
ca vasi Šmar tno . Gasilci vsa ta 
leta nismo pomagali samo pri ga
šenjih požarov, in reševanju, 

' t emveč tudi pri drugih elemen
tarnih nesrečah (poplave, pomoč 
pri črpanju vode v sušnih ob
dobjih). 

Gasilsko društvo Šmar tno ima 
danes več kot 130 članov. V šoli 

deluje šolski gasilski krožek 
- mladi gasilec, tako da nam pod
mladka ne manjka. Posebna ga
silska enota pa deluje tudi na 
Pšaj novici. 

Vsa leta so nam pri gradnji, pri 
nabavi motorne brizgalhe in na
bavi kombija pomagali - finanč
no, materialno in s prostovoljnim 
delom vsi krajani. 

Zaradi vedno večjih zahtevno
sti reševanja in za hitrejše akcije 
pri pomoči v primeru nesreč. 

Častni in aktivni člani gasilskega društva Šmartno ob praznovanju 
70-lctnice društva 

imamo v planu nabavo novega 
orodnega gasilskega avtomobila 
T A M . Ugotovili smo. da bo ob
stoječi gasilski dom premajhen 
(Že sedaj imamo težave pri shra
njevanju opreme - obstoječi dom 
stoji na zelo vlažnem terenu), za
to smo se lani odločili, da zgradi
mo nov - večji dom na novem 
prostoru v bližini Kulturnega do
ma Šmar tno . 

Ob praznovanju 80-letniee 
društva bomo pripravili proslavo 
v nedeljo 17. julija ob 14. uri. 
V soboto zvečer bo slovesna seja 
s podelitvijo znakov za dolgolet
no požrtvovalno delo. V nedeljo 
ob 14. uri bo gasilska parada 
s proslavo in kulturnim progra
mom. Podeljena bodo tudi ob
činska in republiška priznanja. 
Po proslavi bo veselica z bogatim 
srečolovom, za razvedrilo bo po
skrbel ansambel Vita Muženiča. 
Ves izkupiček od veselice bo na
menjen za izgradnjo novega ga
silskega doma. 

Vsem krajanom. Občinski ga
silski zvezi Kamnik, delovnim or
ganizacijam in ostalim se zahva
ljujemo za dosedanjo pomoč in 
upamo, da bomo še naprej uspeš
no sodelovali, gasilcem pa česti
tamo ob prazniku. 

A L O J Z C E V E C 

Na golobe in srnjake v Palovče 
V nedeljo, 19. junija je bilo 

v Palovčah občinsko lovsko strel
sko tekmovanje, ki ga je pripra
vila II) Kamnik. Prvi strel je 
sprožil predsednik skupščine ob
čine Maks Lavrinc, za njim pa se 
je zvrstilo še petnajst ekip iz ob
čine in širše okolice. Prvenstvo je 
bilo namreč odprlo, zato je bila 
udeležba dovolj številčna, rezul
tati pa odlični. Pa o tem kasneje. 

Slabo vreme, ki je tekmovalce 
in prireditelje spremljalo skozi 
ves dopoldan, se je po 12. uri 
spremenilo in rodil se je prekra
sen dan. Na žalost so ga v Palov
čah spremljali le tekmovalci in 
gostje, medtem ko so potencialni 
gledalci ubirali druga pota. Pa ne 
le zaradi slabega vremena, kot 
bo marsikdo pomislil , ampak je 
temu kriva tudi neobveščenost 
ali slaba propaganda, kot se te
mu reče. A tega ne gre nikomur 
zameriti, saj se na napakah vsi 
učimo. 

Z a občinski pokal se je pome
rilo osem ekip s po tremi tekmo
valci. Vsak je dvajsetkrat ustrelil 
v glinastega goloba, ki je frčal po 
zraku in desetkrat v mirujočo tar
čo srnjaka. Z a ekipno uvrstitev 
so sodniki šteli le deset strelov 
v eno in deset v drugo tarčo, za 
posamično pa vse. Pri tožb zaradi 

uvrstitve ali drugih neregularno
sti ni bilo, kar dokazuje da je 
sodniška služba, na čelu z Jože
fom Ogrincem' dobro opravila 
svojo nalogo. 

Pa pojdimo k rezultatom. Že 
tretjič zapored je bila najboljša I. 
ekipa L D Tuhinj (S. Zupan. I. 
Podgornik, B . Steklasa) s 487 
točkami, ki je tako osvojila pre
hodni pokal občine Kamnik 
v trajno last. Le tri točke za njimi 
so zaostali P. Podjed, S. Virjant 
in Z . Vrankar iz L D Kamnik, 
strelci iz L D Tuhinja pa so se 
morali zadovoljiti s tretjim me
stom. Osvojili so ga Š. Lukan , 
M . Kožlakar in I. Jenko. 

M e d posamezniki je imel naj
bolj mirno roko in jasno oko 
Kamničan Zdravko Vrankar , ki 
je nastreljal 184 od 200 možnih 
točk. Enajst točk za njim jc zao
stal Bogdan Steklasa, dvanajst pa 
Ivan Jenko. 

Največ glinastih golobov in si
cer devetnajst od dvajsetih sta 
zadela Steklasa in Jenko, v tarčo 
srnjaka pa je najbolje meril 
Vrankar. T i trije strelci so od 
ostalih Kamničanov odstopali za 
korak, nikakor pa ne od gostov iz 
drugih lovskih družin, saj se je 
med najboljše štiri uvrstil le 
Vrankar , in to na drugo mesto, 

za Barbičem iz Šmarne gore. 
Tretji je bil Hoffman iz Toškega 
čela, četrti pa Česnik iz Grmade 
Celje. 

V generalni uvrstitvi pa so 
kamniškim družinam račune 
zmešali le lovci s Toškega čela, ki 
so s 515 točkami p remočno zma
gali. 

Po uradnem delu tekmovanja 

so strelci orožje prepustili malo
številnim gledalcem in gostom in 
si tako spočili utrujene oči, pri
ložnostnim strelcem pa privoščili 
redek užitek. Se to, orožje, ki je
za nekaj minut zamenjalo »lastni
ke«, ni bilo malokalibrsko, am
pak zračno. 

M A T I C R O M Š A K 

Za dolgoletno organizacijsko 
špor tno delo je Alo jz Štros prejel 
srebrno plaketo S I T K S . 

Rodil se je v Starih Fužinah pri 
Bohinju leta 1934. Tu jc obisko
val tudi osnovno šolo. v Bohinj
ski Bistrici pa nižjo gimnazijo. 
V letih 1949-1953 je uspešno 
končal srednjo šolo in postal les
ni tehnik. Nekaj mesecev je bil 
zaposlen v LIP Bled . po odsluže
nju vojaškega roka. bil je v šoli za 
rezervne oficirje, se je 1956 zapo
slil v Stolu, kjer še dela v kadrov
skem sektorju kot analitik oseb
nih dohodkov Kmalu po priho
du v Kamnik in v Stol je dobil 
tovarniško stanovanje v Jakopi
čevi 25. Tu je živel s svojo druži
no in v zakonu sta se mu rodila 
dva. danes že odrasla otroka. 
Njegova življenjska družica je bi
la prav tako zaposlena v Stolu, 
lani se je upokojila. 

Z organizacijskim delom 
v športnih organizacijah se je pri
čel ukvarjati 1963. Ob ponovni 
ustanovitvi športnega društva je 
postal tajnik nogometne sekcije 
in kasneje predsednik. O d 1985 
dalje je predsednik društva V i r -
tus. ki povezuje nogomet, bali
narsko sekcijo, šah, teniško sek
cijo in karate sekcijo. Društvo 
ima okrog 450 članov, od pionir
jev do članov in je duša vsega 
športnega življenja na Dupl ic i . 
Osebno se Alojz Štros z aktivnim 
špor tom ni ukvarjal, posebno ve
selje pa ima za organizacijsko de
lo, temu je tudi posvetil lep del 
svojega prizadevanja. 

Razvejenost športnih panog 
v Virtusu zahteva tudi njegovo 
polno angažiranje. Z a delovanje 
društva so potrebna znatna sred
stva, pridobivajo jih v delovni or
ganizaciji, ki ima sicer veliko po
sluha za krajevne potrebe, nekaj 
prispeva krajevna skupnost in 
Z T K O Kamnik, nekaj denarja 
pa pridobijo z lastno dejavnostjo 
(s prireditvami, srečolovom, re
klamami in podobnim). Z a širo
ko zastavljene špor tne naloge let
no porabijo do 20 milijonov di
narjev. 

Sicer pa Alojz Štros ne deluje 
le na športnem področju, ki mu 
posveča največji del aktivnosti, 
ampak je vključen v dramsko 
sekcijo že skoraj 25 let. aktivno 
je. vključen v delo družbeno poli
tičnih organizacij, zlasti Z K . B i l 
je večkrat sekretar O O Z K , 
predsednik akcijske konference, 
trenutno je predsednik predsed
stva Z K S O Z D Uniles. Opravljal 
je še vrsto drugih dolžnosti v kra
jevni organizaciji S Z D L , v samo
upravnih organih Stola in v kra
jevni skupnosti, kjer je član 
skupščine K S Duplica. V delo se 
vključuje povsod tam, kjer čuti, 
da je njegovo sodelovanje po
trebno, osnovno torišče dela pa 
je na špor tnem polju in tu dosega 
lepe rezultate. Kot sam izjavlja, 
zelo rad dela z mladimi ljudmi. 
Z razumnim pristopom je mogo
če dosegati optimalne rezultat^. 

Priznanje, srebrna plaketa 
S I T K S , mu pomeni veliko in jc 
ponosen nanjo, jc pa le skromna 
oddolžitev za njegovo vztrajno in 
dolgoletno plodno delo. Sam 
pravi, da želi s takim tempom 
dela v športu nadaljevati. Prizna
nje mu nalaga še več odgovorno
sti in pričakovati jc , da bo njego
va prisotnost v špor tnem življe
nju kraja tudi vnaprej tako opaz
na in vsaj tako uspešna. 

S T A N E SIMŠIČ 

Ekipnim zmagovalcem Motnika je pokal v trajno last podelil pred
sednik skupščine občine Kamnik Maks Lavrinc. Na sliki od leve: 
Podgornik, Lavrinc, Steklasa in Zupan, (foto: Jože Ogrinec) 

S M R T I 
Š I M E N C Jernej, inv. upokoje

nec iz Kamnika, Tunjiška c. 2/č, 
star 88 let 

G O L O B Janez, kmetovalec iz 
Brezij nad Kamnikom 5, star 31 
let 

V A V P E T I Č Franc, avtomeha-
nik iz Kamnika . Aškerčeva 9, 
star 33 let 

N E M E C Ludvik , os. upokoje
nec iz Moš 33, Smlednik, star 85 
let 

S I T A R Franc, os. upokojenec 
iz Kamnika , Zaprice 4, star 86 let 

Š T E B E Alojz i j , tesar iz Suha-
dol 63 /A , star 65 let 

D O V I Č Peter, os. upokojenec 
iz Mekin j , Cankarjeva 24, star 81 
let 

N A R A T Antonija, km. upo
kojenka iz Vel ike Lasne 12, stara 
84 let 

H O Č E V A R Miroslav Peter, 
orodjar iz Žej pri Komendi 15, 
star 49 let 

H O Č E V A R Bojan, električar 
iz. Žej pri Komendi 15, star 22 let 

Us Marija , km. upokojenka iz 
Gabrovnice 6, stara 77 let 

P R I J A T E L J Marija , gospodi
nja iz Birne vasi 8, Sevnica, stara 
79 let 

K L E M E N C Dragomir, upo
kojenec iz Kamnika , U l . Matije 
Blejca 4, star 66 let 

K O S I R N I K A n i t a , učenka iz 
Tunjic 23, stara 10 let 

D O L I N Š E K Janez, kmetova
lec iz Kališ št. 12, star 86 let 

C E R E R Jožefa, os. upokojen
ka iz Kamnika , Maistrova 12, 
stara 76 let 

L A P Mihael , vodja konsigna
cijsko carinske službe iz Kamni
ka, F . M . Paglovca 7, star 48 let 

O S O L N I K Frančiška, km. 
upokojenka iz Podbrcga 1, stara 
88 let 

P A V L I C Rozalija, km. upo
kojenka iz. Šmar tna v Tuhinju 25, 
stara 85 let 

R E M S Neža, os. upokojenka 
iz Kamnika , Novi trg 31, stara 81 
let 

H L E B Š Frančišek, os. upoko
jenec iz Ljubljane, Rožičeva 7, 
star 85 let 

U R A N I Č Maksimilijan, inv. 
upokojenec iz Žej pri Komendi 
14, star 73 let 

L A P Franc, os. upokojenec iz 
Most št. 83, star 92 let 

K O R O Š E C Franc. os. upoko
jenec iz Kamnika . Šlandrova 2, 
star 58 let 

Š A R E Č Marko , elektrikar iz 
Šmarce in R E D N J A K Irena, us
njarski konfekcionar iz Kamnika 

R I F L Alo jz , projektant iz G o 
da 32 in J E L I N Č I Č M i r a , razr. 
učiteljica iz Godiča 

A1JČIN Matevž, delavec iz 
Porebra in V R A N K A R Milena , 
delavka iz Sidola 

K O M A T A R M a r k o , tehnolog 
iz Podgorja in G O R O P E Č N I K 

Elizabeta, ing. agronomije iz 
Križa 

P L E V E L E m i l , str. vezalec iz 
Mekinj in P O D P E Č N I K E m a , 
tkalka iz Mekinj 

P O L J A N Š E K Franci, gozd. 
tehnik iz Kamnika in V I L M A N 
Jasna, upravnoadministrativni 
tehnik z Jesenic 

C E V K A C i r i l , blagajnik iz B i -
stričice in K O T N I K Judita, us
njarski tehnik iz Soteske 

D R O L C Darko , monter 
ogrev. naprav iz Kosiš in P E R -
N E Damjana, živil, tehnik iz Z g . 
Stranj 

P L A H U T A Štefan, kmetova
lec iz Tučne in V E R Š N I K A n -
drejka, prodajalka iz Tiroseka 

B U R J A A n t o n , delavec iz 
Snovika in J A N E Ž I Č Stanka, 
bol . negovalka iz Črne pri Kam
niku 

I S T E N I Č A n t o n , delavec iz 
Duplice in L A M O V Š E K Jožica, 
delavka iz Kamnika 

Z D R A V I Č Bogomir, -vzdrže
valec strojev iz Kamnika in 
K O N Č N I K Zdenka, krojilka iz 
Porebra 

B O D L A J Zdravko, obrtnik iz 
Zakala in H O M A R Frančišča, 
krojilka iz Gradišča v Tuhinju 

A L P N E R Valentin, T K meha
nik iz Zagoriee nad Kamnikom 
in G O L O B Milena , uslužbenka 
iz Z g . Stranj 

B U Č E V E C Slavko, elektro 
kalkulant iz Srednje vasi in G O 
L O B Vladimira , š tudentka P A iz 
Mekinj 

K O R O Š E C Jože , kmet iz 
Hruševke in P O G L E D N I K Než-
ka, delavka pri stroju iz Podloma 

M A R I N K O Drago, skladišč
nik iz Mekinj in P O G A Č N I K 
Mojca, tajnica iz Zagoriee nad 
Kamnikom 

M A L I Janez, delavec iz Kam
nika in D R A G O Š Ivanka, delav
ka iz Kamnika 

P A V L I C Andrej , vpenjalec 
orodja iz Velike Lasne in R I F E L 
Marija, krojilja iz Studenca 

Đ U R I Ć Ž E U K O , org. pro
gramiranja iz Kamnika 

Š E T R A J Č I Č I V A N K A , sam. 
referent iz Kamnika 

J E K L A R A N D R E J , vodja 
les. terminala iz Kopra 

P E T E R L I N O L G A , prodajal
ka iz Kamnika 

T R A V E N J O Ž E , monter kli
ma naprav iz Kosiš 

P O T O Č N I K J A N J A , vrtnar-
cvetličar iz Gore pri Komendi 

Petindvajsetega maja smo se 
na Žalah poslovili od starega 
Kamničana Francija Rebernika. 

Rojen je bil 3. marca 1903 
v Kamniku. Dveleten je šel z ma
mo za očetom v Ameriko, koder 
je bil šest let, dokler se niso vsi 
trije vrnili v Kamnik, na Graben. 
Končal je strojno tehnično sred
njo šolo v Ljubljani. Diploma na 

Ugodno prodam belo 
otroško posteljo z jogijem 
in avtosedež tribuna. Tel. 
832-037. 

Prodani manjše gospodar
sko poslopje v Motniku. 
Informacije Franc Hoče
var, IVlotnik 26, tel. 
733-184. 

Iščemo varstvo za enolet
nega otroka na našem ali 
vašem domu. Mesečno 
plačilo do 300.000 din. 
Začasno lahko tudi štu
dentka. Mojca Langbau-
er, Rozmanova 1/b, Kam
nik — Zaprice. 

Mlad zakonski par brez 
otrok najame kakršnokoli 
stanovanje v Kamniku ali 
bližnji okolici. Naslov 
sporočite na uredništvo 
Kamniškega občana pisno 
ali na tel. 831-311. 

Poceni prodam rabljen 
hladilnik, 500 kom rablje
ne strešne'opeke kikinda, 
rabljena zunanja dvokril-
na vrata in gostilniško plo
čevinasto napo. Tel. 
831-354. 

Prodam otroško posteljo 
z jogijem. Hubad, Svetče-
va 12, Kamnik, tel. 831-
308. 

Franciju 
Reberniku 
v spomin 

tehnični srednji šoli, vojaščina in 
že je v Jaršah, koder na pogoriš
ču Majdičevega mlina gradijo no
vo Industrijo platnenih izdelkov 
Induplati. Tej tovarni je ostal 
zvest vse življenje. Jeseni 1943 jc 
šel v partizane. Zato so njegovo 
soprogo Milico izselili na Bavar
sko. Pp osvoboditvi je bil do upo
kojitve tehnični direktor Indu
plati v Jaršah. 

Franci je prišel k Liri pred 60 
leti. Bil je odličen pevec, izjemno 
reden in zaveden. Želela 1932ga 
najdemo v organizacijskem od
boru za veličastno proslavo 50-
letnice Prvega slovenskega pev
skega društva Lira. Pred vojno se 
je preselil v Jarše. Takrat nekaj 
časa ni pel. Po vojni pa ga spet 
takoj začutimo v Liri. Še ne kot 
pevca na odru, temveč pri napo
rih, da bi Lira obdržala identiteto 
in se ne bi utopila v kakšnem 
brezimnem prosvetnem društvu. 
To nam je takrat polno uspelo. 
S tem smo utrli tudi pot za ohra
nitev kamniške Solidarnosti. 

V povojnih letih je bil z Liro na 
Koroškem. Tržaškem, Gori
škem, v Arezzu in Holandiji. Tu
di ko je zaradi starosti nehal peti, 
je ostal Liraš do konca. Bil je še 
na zadnjem Lirincm koncertu, 
letos 22. aprila. 

Franci Rebernik je bil izjemno 
značajen in odkrit mož in prija
telj. Vedno je imel dobro bese
do, dobrohoten nasvet in kot nje
gov oče vedno nasmejan obraz. 
Spoštovali in cenili smo njegovo 
razgledanost in izkušenost in ni
koli nas ni razočaral. Srečni smo. 
da nam jc bil tovariš in prijatelj in 
tak nam bo ostal v najlepšem 
spominu. ALBERT ČEBUU 



Z A H V A L A 

V 93 lotu starosti nas jc zapustil 
dragi oče . stari oče in pradedek 

FRANC L A P 
iz Most 83 

Iskreno se zahvaljujemo sorodni
kom, prijateljem, znancem, so

delavcem in sosedom za izrečena sožalja. podarjeno cvetje 
in spremstvo na njegovi zadnji poti. Hvala tudi gasilcem, 

pevcem in g. župniku za lep pogrebni obred. 

Žalujoči: vsi njegovi 

Junija 1988 

A dan jc črni moral priti, 
bridkosti dan. oj dan solzili, 
težko jc bilo se ločiti, 
a vse solze, ves jok zaman. 

(Gregorčič) 
Z A H V A L A 

V 86. letu je umrl naš dobri 
mož . ata. stari ata in pradedek 

J A N E Z DOLINSEK 
iz Kališa 12 

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, prija
teljem, sosedom in sodelavcem iz Jate. Integrala, Rudnika 
kaolina in kalcita in Kočni Kamnik za podarjeno cvetje, 
izrečeno sožalje in spremstvo k zadnjemu počitku. Iskrena 
hvala tudi govorniku za besede slovesa, pevcem in g. župni

ku za lepo opravljeni obred. 

Žalujoči: žena Ivana, hčerke Ivanka, Mici, Ani, Joži, Tonč
ka in sinovi Ivan, Tone, Franci in Mirko z družinami, vnuki 

in pravnuki. 

Kališe, maj 1988 

Z A H V A L A 

V 52. letu starosti nas je mnogo 
prezgodaj zapustil dragi oče 

in brat 

NIKOLAJ SURK 
iz Soteske 

Iskreno se zahvaljujemo vsem 
sorodnikom, sosedom, prijate
ljem, sodelavcem in znancem za 

izrečeno sožalje, podarjeno cvetje in spremstvo na njegovi 
zadnji poti. Hvala govorniku za izrečene poslovilne besede, 
g. župniku za opravljeni obred, zdravnikoma Z D Kamnik 
dr. Ah l inu in dr. Cerarjevi ter osebju Kliničnega centra 
v Ljubljani - Gas t roentero loška klinika za skrbno zdrav

ljenje. 

Žalujoči: hčerki Sabina in Mojca ter drugo sorodstvo 

Soteska, Ljubljana, junij 1988 

Z A H V A L A 

Ob prerani izgubi našega 

MIHE L A P A -
MIŠOTA 

se iskreno zahvaljujemo vsem 
sorodnikom, sosedom, znancem, 
prijateljem, sošolcem, prijate
ljem z vlaka, njegovim tovarišem 
lovcem in filatelistom, ki ste 

nam tako števijno izrazili sožalje, mu darovali cvetje in ga 
pospremili na njegovi zadnji poti. Posebna zahvala D O K o -
nim Ljubljana, O S 27. julij Kamnik, V V O Anton Medved 
Kamnik, govornikoma za poslovilne besede in pevcem za 

ganljivo zapete pesmi. 

Žalujoča družina Lap 

SERVIS TRAKTORJEV IN 
MOTORNIH KOSILNIC 
S PRIKUUČKI 
Marjan Pestotnik 
Gradišče l / a , Laze v Tuhinju 
Tel. 847-096 

Z A H V A L A 

Mnogo prezgodaj nas je 
za vedno zapustila draga mama. 

stara mama. sestra in teta 

MARIJA 
PESTOTNIK 

s Kovinarske 6 

Zahvaljujemo se vsem sosedom, 
sorodnikom, znancem, 

sodelavcem in prijateljem za 
izrečeno sožalje. podarjeno cvetje in spremstvo na njeni 

zadnji poti. Hvala gospodu župniku za lep pogrebni obred 
in govornikoma za izbrane besede slovesa. 

Žalujo ci: vsi njeni 

Ncvljc. Titovo Velenje. Z g . Tuhinj, junij 1988 

Z A H V A L A 

V 58. letu starosti nas je 
za vedno zapustil naš ata 

FRANC 
KOROŠEC 

iz Šlandrove 2, Kamnik 

Iskreno se zahvaljujemo vsem 
sorodnikom, prijateljem, prijate
ljicam, njegovim in našim sode
lavcem iz D O Svit, KI K , S K G 

in Svilanit ter kamniškim gasilcem, ki so nam izrekli soža
lje. mu podarili cvetje in ga pospremili v zadnji dom. Hvala 
osebju in stanovalcem Doma" upokojencev Kamnik, govor

nikoma, pevcem in g. župniku. 

Žalujoči: vsi njegovi 

Kamnik, Stranje, junij 1988 

SKG - Stanovanjsko In komunalno 
gospodarstvo Kamnik, 
Steletova 8, Kamnik 

razpisuje po sk lepu delavskega sveta 

javno licitacijo 
za prodajo osnovnih sredstev: 

i zk l i cna cena 
- lesena lestev e lek t ro l l l . 10 m, letnik 1981 15.000 din 
- lesena lestev elektro 6,5 m, letnik 1981 5.000 din 
- Digi t ron Db. r a č u n s k i stroj, letnik 1978 15.000 din 
- O l v m p i j a e l . r a č u n s k i stroj C P D 5210 1978 50.000 din 
- Digitron 1213/P r a č u n s k i stroj C P D 5210 1978 

40.000 d in 
- Digi t ron 1214/P r a č u n s k i stroj C P D 5210 1978 

40.000 d in 
Javna licitacija navedenih osnovnih sredstev bo v pone
deljek, 18. 7. 1988 o d 10. do 12. ure. 
Prometni davek p l a č a kupec. 
U d e l e ž e n c i licitacije morajo p lača t i kavcijo 5% izk l i cne 
cene. 

Titan Kamnik 
Tovarna kovinskih izdelkov in livarna 
Kamnik, Kovinarska 28 
razpisuje 

javno licitacijo rabljenih osnovnih sredstev 
1. r a z m n o ž e v a l n i stroj ormig , inv. š t . 4554, 

i zk l i cna cena 25.000 din 
2. s t ružn i avtomat index 52, inv. št. 386, 

i zk l i cna cena 10,000.000 din 
3. excenter s t iskalnica W M W 401, inv. št. 5385, 

i zk l i cna cena 1,650.000 d in 
4. excenter s t i skalnica inrusa 451, inv. š t . 348, 

, i zk l icna cena • 1,050.000 din 
5. vodna č r p a l k a 2 C N 3, brez motorja, inv. š t . 5215, 

izk l icna cena 30.000 din 
6. rezkalni stroj PGU-400/6 prvomajska, inv. š t . 8046, 

i zk l i cna cena 15,000.000 din 
7. usmernik iskra 48 V, 36 A, inv. š t . 8046, 

i zk l i cna cena 525.000 din 
8. f i lmska kamera vashica super 50, inv. š t . 7311, 

i zk l i cna cena 80.000 din 
9. kinoprojektor eumig marke 50, inv. š t . 7386, i zk l i cna 

cena 120.000 din 
10. fotokopirni stroj nashua 1220 S, inv. š t . 10788, 
izk l icna cena 50.000 d in 
Prometni davek p l a č a kupec. 

Javna licitacija navedenih osnovnih sredstev bo v torek, 
19. 7. 1988 ob 10. url v sejni sobi Delovne organizaci je 
Titan. 
Ogled osnovnih sredstev je m o ž e n 18. 7. 1988 in na dan 
licitacije 19. 7. 1988 od 7. do 10. ure. 
Lic i t i ra se po s is temu pgledano - kupljeno. Lic i t i ra se 
ustno. 
U d e l e ž e n c i licitacije morajo vp lača t i kavcijo v višini 10% 
od izkl icne cene osnovnega sredstva na blagajni Delovne 
organizaci je Titan. 

Z A H V A L A 

Ob smrti naše mame. stare 
mame in prababice 

NEŽKE REMS 
rojene ZA K M K 

iz Novega trga 31 

se zahvaljujemo osebju Doma upokojencev Kamnik, ki so ji 
v zadnjih trenutkih nudili skrbno nego. D O Titan in Dru
štvu upokojencev Kamnik za poslovilne besede, pevcem za 
zapete žalostinke in gospodu župniku za opravljeni obred. 
Toplo se zahvaljujemo tudi svojcem, prijateljem, znancem 
in sosedom za darovano cvetje, izrečeno sožalje in za to. 

ker ste nam v težkih trenutkih stali ob strani. 

Žalujoči: hči Francka z možem Jožetom, vnuki Bogdan, 
Peter in Tomaž, zet Lojze ter vnuka Igor in Branko 

Kamnik. Logatec. Suhadole. Nevlje. Vižmarje. junij 1988 

Z A H V A L A 

Po dolgi in mučni bolezni me je 
zapustil dragi mož 

MAKSIMILJAN 
URANIČ 

mizarski mojster v pokoju iz Žej 
pri Komendi 

Iskreno se zahvaljujem predvsem 
MBlilMIilll M JJHHHI sosedom Zalokarjevim. Špcho-

J H njevim in Repnikovim za nese-
Mliiunm«!*A.iMIIIillllllllliPl bično pomoč v težkih trenutkih; 
prav tako se zahvaljujem vsem lovskim družinam, praporš
čakom in konjenikom Konjeniškega kluba Komenda za 
častno spremstvo na njegovi zadnji poti. Hvala lepa govor
niku za lepe besede slovesa, pevcem za ganljivo zapete pe
smi in g. župniku za lep pogrebni obred. Hvala vsem za 
izrečena sožalja, podarjeno cvetje in dar za druge namene 

ter številno spremstvo na njegovi zadnji poti. 

žalujoča žena Cecilija 

Želje, junija 1988 

KAKO GNOJITI... 
Popoln uspeh zagotavlja kokošji gnoj po zmerni 
ceni. Vsak torek in četrtek od 6. do 16. ure ga 
nalagamo na vaše vozilo v farmi Duplica. Po dogo
voru ga dostavimo tudi do vrta~ali njive. 

JATA - Duplica 

Moški frizer 

R E N A T A Jančič 
Ljubljanska 21, Duplica 
Vas pričakuje vsak dan od 11. do 19. ure, v sobo
to pa od 7. do 11. ure. 

OBVESTILO 
Koordinaci j sk i odbor pri o b č i n s k i zdravstveni skupnost i 
Kamnik je na svoji seji 22. 4. 1988 sprejel naslednji 

SKLEP: . 

D e ž u r n a s l u ž b a L E K A R N E K A M N I K se zveče r , to je od 20. do 
21.30 ukine. Izdaja zdravil je do 20. ure. 

Ob nedeljah in praznikih ostane d e ž u r s t v o nespremenjeno, 
to je od 9. do 12. ure ali od 17. do 20. ure i z m e n i č n o med 
lekarnama Kamnik in D o m ž a l e . 

V nujnih primerih je d e ž u r n a v n o č n e m č a s u lekarna v Ljub
ljani na Miklošičevi 24. 

OBČINSKA Z D R A V S T V E N A S K U P N O S T 
K A M N I K 

Komisi ja za delovna razmerja 

IDEJA - Kamnik 

Ljubljanska c. 6, Kamnik 

razpisuje za n e d o l o č e n č a s prosta de la in naloge: 

1. natakarice 
1 delavka 
pogoji : 
- k o n č a n a gos t inska š o l a 
- z a ž e l e n a praksa 
- 3 - m e s e č n o poskusno delo 

Pismene ponudbe z ustreznimi dokaz i l i o izpolnjevanju 
pogojev naj kandidatke poš l je jo v roku 10 dni po objavi 
na naslov: Ideja Kamnik , Ljubljanska c. 6, Kamnik, ka
drovska s l u ž b a . O izbiri bomo kandidatke obvesti l i v roku 
30 dni . 



Novice iz atletskih vrst 
Le redki klubi ali društva iz naše 

občioe nas zalagajo s tolikšno množi
co podatkov, kot atletski klub. Ta 
podatek dokazuje, da je atletika 
v Kamniku ena od perspektivnejših 
športnih panog, saj predvsem tekači 
mlajših kategorij pomenijo precej 
v republiškem, pa tudi v državnem 
merilu. 

Atletska sezona je v polnem zama
hu, saj se vrstijo številna tekmovanja, 
na katerih sodelujejo tudi naši atleti in 
takn ohranjajo stik z jugoslovansko 
mladinsko atletiko. Predvsem to velja 
za Tino Potrato, ki si je po uvodnih 
tekmah zagotovila mesto v reprezen
tanci Slovenije in ne kaže, da bi ga 
kmalu izgubila. Na Partizanski olim
piadi v Foči je v teku na 800 metrov 
pritekla v cilj šesta, na atletskem mno
goboju v italijanskem mestu Brixcn pa 
sta jo na skoraj še enkrat daljši progi 
prehiteli le dve tekmovalki. Sledile so 
kvalifikacije za republiško šolsko pr
venstvo, kjer so se v množici mladih 
tekmovalcev izkazali - Tina na 1000 
m, Martliia Zavasnik v skoku v dalji
no in Igor Škerjanc v teku na 300 m, 

Da ima klub le tri republiške finali
ste, je kar malce presenetljivo, saj so 
razmere za delo dobre; vsaj spomladi 
in poleti. Pozimi, ko je potrebnega 
veliko kondicijskega dela v telovadni
cah, pa tekmovalci trenerjevih planov 
niso izpolnili, saj je bilo terminov za 
koriščenje telovadnice premalo. Da se 
to ne bo ponovilo tudi letos, je potre
ben čimprejšen dogovor med atleti in 
upravljalci objekta. Pet minut pred 
dvanajsto je namreč težko najti reši
tev, ki bi zadovoljila obe strani. 

V nedeljo, 24. julija, 
na Kokrško sedlo 

Dan Kamniških planin, vsako
letna prireditev, ki bo v nedeljo, 
24. julija ob 11. uri pri Cojzovi 
koči na Kokrškem sedlu, bo 
združen s 95-letnico Planinskega 
društva Kamnik . Slovesnost bo 
potekala ob lepem kulturnem 
programu. 

Planinsko druš tvo Kamnik pri
čakuje številno ude ležbo vseh 
ljubiteljev gora iz bližnje in dalj
nje okolice. 

Pridite in uživajte planinske le
pote in slavite skupaj z delavnimi 
kamniškimi planinci. Na planin
skem društvu so nam zagotovili, 
da bodo vsi obiskovala dobro 
pos t režem v prenovljeni in pove
čani jedilnici, to pa omogoča tudi 
nova, svetla in večja kuhinja, k i 
tudi že služi svojemu namenu. 

S T A N E SIMŠIČ 

Najmanj se je zamujeni trening poz
nal odlični Tini. republiški prvakinji 
za leto 1988 v teku na 1000 m. Za 
pionirke je dosegla zavidanja vreden 
čas - 3:02,05 minute. 

Na kvalifikacijah za Mali atletski 
pokal pa se je z zmago in 495 cm 
v skoku v daljino izkazala Martina 
Zavasnik. Na »ta pravi« tekmi rezul
tata sicer ni ponovila, je pa s četrtim 
mestom dosegla svoj največji uspeh. 
Za medalje ima še dovolj časa, saj 
nastopa še v kategoriji mlajših pi
onirk. 

Tone Matjan je sicer od Martine 
malce starejši, zato pa nič slabši atlet. 
Na prvenstvu osnovnih šol s prilagoje
nim programom je namreč 60 m pre
tekel v času 7,2 sekunde in presenetil 
vse, še najbolj svojega trenerja Brane
ta Repiča. Tega rezultata namreč le
tos še ni dosegel noben osnovnošolec 
v naši republiki. 

Pred prvenstvi Jugoslavije v Mari
boru in Varaždinu, smo zabeležili še 
dva uspešna nastopa na področnem 
prvenstvu srednjih šol. Lucija Prešern 
je zmagala na 100 m. Marko Uršič pa 
je bil tretji na 1000 m. Na republiškem 
finalu v Kranju, kamor sta se uvrstila, 
pa odličnih rezultatov in uvrstitev na 
žalost nista ponovila 

Na državnem prvenstvu za mlajše 
mladinke so v Mariboru sodelovale tri 
kamniške tekmovalke. Najboljše se je 
uvrstila Lucija, ki je zasedla šesto me
sto na 300 m, dosti slabši pa nista bili 

Tina in Martina. Tudi v Varaždinu, na 
prvenstvu za starejše mladinec meda-
lij ni bilo. čeprav se je Darko Ščulija 
povsem približal magični meji dveh 
minut v teku na 800 m. 

Toliko o tekmovalcih. Vse občane 
in občanke pa vabimo, da preizkusijo 
sami sebe na Coopcrjevem testu, ki ga 
atleti vsak petek popoldne prirejajo 
na štadionu v Mekinjah. Pridite po 17. 
uri in razgibajte svoje telo! Garderobe 
so zagotovljene! 

MATIC ROMŠAK 

VABILO KOLESARJEM 
Ob krajevnem prazniku Most 

vas vabimo na tradicionalni kole
sarski maraton v Moste, v nede
ljo, 10. julija 1 9 8 8 s p r i č e t k o m ob 
9. uri izpred šole v Mostah. Prija
ve bomo sprejemali od 7. do 
8.45. Prireditev bo v vsakem vre
menu. 

Dolžina proge bo 80 km in bo 
potekala skozi Kamnik, Stranje, 
Rodico, Smlednik, Šenčur, 
Cerklje, Komendo in nazaj 
v Moste. Udeleženci , mlajši od 
14 let, so oproščeni š tar tnine in 
se lahko udeležijo maratona le 
v spremstvu polnoletne osebe. 
Vsi udeleženci prejmejo spomin
ske kolajne. 

K S Moste 

»Drugoligaši« pri 
županu 

Predsednik občinske skupščine 
Maks Lavrinc je 16. junija prire
dil sprejem za člane Odbojkar
skega kluba Kamnik. Posebne 
pozornosti in predsednikovega 
zanimanja so bil i seveda deležni 
vrli fantje-odbojkaši, k i so letos 
dosegli prvo mesto v republiki in 
se kasneje v kvalifikacijah uvrstili 
tudi v drugo zvezno odbojkarsko 
ligo. 

Prijateljsko srečanje je za 
predsednika občine pomenilo 
predvsem spoznavanje odbojkar
skega življenja, vadbe, odreka
nja. Fantje, predvsem trener in 
predsednik kluba, so mu namreč 
povedali mnogo zanimivosti iz 
njihovega, s treningi in tekmami, 

napolnjenega urnika. Predsednik 
kluba Roman Pogačar pa je po
udaril, da so zelo počaščeni , ker 
so kljub današnjim težkim časom 
v gospodarstvu, ko imajo tudi na 
občini mnogo pomembnejš ih 
opravil in sestankov, opaženi tu
di športniki . 

Zahvala v tem trenutku velja 
tudi strokovnemu vodstvu ekipe, 
profesorju Marku Zadražniku . 
Naši fantje vedo, da ne za
stopajo le svojega kluba, ampak 
predvsem Kamnik in nenazad
nje, da uspešno predstavljajo tu
di Titan, k i je njihov sponzor in 
katerega ime nosi klub.« 

R . G . 

OBVESTILO 
Šahovsko društvo Kamnik raz

pisuje odprti nagradni hitro-po-
tezni šahovski turnir v počastitev 
praznika občine Kamnik. 

Hitro-potezni šahovski turnir 
bo v ponedeljek, 25. julija, s pri-
četkom ob 17. uri, v prostorih 
šahovskega društva, Kolodvorska 
5 (pri Marjanci). 

Prijavnina je 2.000 dinarjev, 
plača se na dan turnirja. 

Sekretar 
šahovskega društva Kamnik 

Franc KERF.C 
Kapetan »drugoligašev« Marjan Novak prejema čestitke predsednika 
skupščine občine 

Najstarejša kolesarka, upoko
jenka Marija 

Brez 
kolesa 
nikamor 

Društvi upokojencev Moravč 
in Kamnika pripravljata vsako
letna srečanja kolesarjev-upoko-
jencev. 

Letos sta predvidena dva taka 
izleta na relaciji K a m n i k - M o 
ravče in Moravče -Komenda . 

Prvo srečanje je bilo v začetku 
junija pri upokojencih v Morav
čah z udeležbo 25 kolesarjev; 
predjačil je ženski spol s 19 ude
leženkami. 

Drugi kolesarski izlet je pred
viden za 4. avgusta, in sicer v K o -
•mendo s kolesarji iz D U Kamni
ka, Moravč in Komende. 

Naj omenimo, da je med ude
leženci kolesarskega izleta v M o 
ravčah bila najstarejša kolesarka 
Marija B U T A L I Č , stara 74 let iz 
Mekinj . Mož j i je pred petimi leti 
preminil. Tako sta ostala z neča
kom za delo sama. Marija je čla
nica D U Kamnik, udeležuje se 
izletov po domovini in tujini, ka
tere organizira D U Kamnik. K o 
lesari tudi rada, saj vsak dan pre
vozi od 3 do 5 kilometrov. K o l o 
vozi od 15. leta dalje. M e d zad
njo vojno se je večkrat peljala na 
Jesenice k bratu, pa tudi v druge 
kraje po prelepi Gorenjski. Prvič 
po vojni pa je obiskala Moravče . 
Pravi , da se počuti še zdrava, 
kajti kolo vozi rada, brez njega 
ne more več nikamor. Še se bo 
udeleževala kolesarskih izletov, 
katere bo organiziralo druš tvo. 

Ostali j i bodo nepozabni spo
mini na prisrčno srečanje ob obi
sku upokojencev v Moravčah . 
Marija pa ni samo dobra kolesar
ka, vozi tudi motorno kolo. 

V s i skupaj žel imo Mar i j i , da bi 
bila še dolgo let zdrava in spo
sobna za vožnjo na svojem ko-
njičku-kolesu. 

J O Ž E N O V A K 

Rally Kompas 
Sedmi Kompasov mednarodni rally 

je potekat tudi po cestah naše občine. 
Za nedvomnega favorita je pred 

tekmovanjem veljal Brane Kiizmič, 
saj je na tej progi že zmagoval in jo 
prav gotovo med vsemi tekmovalci 
tudi najbolje pozna. 

Prvi del se je za Kuzmiča in njego
vega sovoznika Baniča dobro začel, 
saj sta po štirih hitrostnih preizkuš
njah na Črnivec za Hopferjem in 
Schoenlcchneijem v ford sierri RS 
cosvvorth zaostajala le pičlih 35 se
kund. Prednost glede nato, da asfalt
na podlaga veliko bolj ustreza težjim 
in močnejšim avtomobilom ni bila ve
lika, kar je naš tekmovalec dokazal že 
na prvi makadamski HP preizkušnji, 
Roje ob Obvozni cesti, ko je zaosta
nek zmanjšal za 13 sekund. 

Na prvi HP Besnica pa je bilo sanj 
o jugoslovanski zmagi konec. Napaka 
pri menjavanju prestave in kanček ne
previdnosti sta botrovala nezgodi brez 
poškodb, a vseeno na nadaljevanje 
dirke ni bilo več mogoče misliti. 
Kuzmičev rcnault 5 GT turbo je imel 
namreč poškodovane obese prednjih 
koles. 

Tudi drugemu našemu favoritu Fili-
poviču z audijem 200 auattro se ni 
godilo dosti bolje. Med HP Roje mu 
je namreč počila cev dovoda zraka 
v turbo polnilnik in možnosti za viso
ko uvrstitev je bilo v trenutku konec. 
Smolo sta imela še Zore in Podobnik 
s svojima sovoznikoma, saj sta oba na 
svojih lanciah prebila gumi, Zorcu pa 
je odpovedala še bencinska črpalka. 

Tako se je med našimi najbolje 
odražala posadka Andrej Erklavec in 
Matjaž Mihelčič z rcnaultom 11 turbo, 

saj sta v skupni uvrstitvi zasedla drugo 
mesto, le 28 sekund pred Silvanom 
Lulikom in Vidmarjem, ki sta vozila 
B M W M3. 

V pokalu Alpe Jadran sta zmagala 
Avstrijca, za državno prvenstvo pa so 
se v zadnjem spomladanskem, rallvju 
razvrstili takole: razred do 1150 kubi-
kov, skupina N: 1. Holynski-Kekez 
(Donit Olimpija), 3. Černivec-Humar 
(Kompas Hertz), do 1150 kubikov. 

skupina A : 1. Sepetavec-Šantič 
(Kompas Hertz), 2. Komel-Kristan-
čič, 3. Stele-Stele (oba Kompas 
Hertz), do 1300 kubikov, skupina A : 
1. Valant-Kmetič, 2. Pirjevec-Zupan 
(Ina), 3. Zdešar-Virtič (Donit Olimpi
ja), nad 1150 kubikov, skupina N : 1. 
Lulik-Vidmar (Donit Olimpija), 3. 
Zrnec-Barbič, nad 1300 kubikov, 
skupina A : 1. Erkiavec-Mihelcič (Do
nit Olimpija), 2. Jernejc-Gregorič, 3. 
Filipovič-Krlič 

Ker je bil rally dolg le 232 kilome
trov, z vsega 66 kilometri hitrostnih 
preizkušenj, razlike med tekmovalci 

niso velike. Štirinajsti Šimenc je za 
zmagovalcem zaostal le slabe 4 mi
nute. 

Prvi del, ki se je končal v Kamniku, 
je štel tudf za republiško prvenstvo. 
Po razredih so zmagali Holynski, Ka
mel, Valant, Lulik in Kuzmič, med 
klubi pa je Donit Olimpija letos prvič 
premagala velikega konkurenta Kom-

fias Hertz. Tretji so bili tekmovalci 
ne. 

Rally Kompas je bil tudi med gle
dalci sprejet z navdušenjem, saj si ga 
je ogledalo več kot 30.000 gledalcev. 

M A T I C ROMŠAK 

Košarkarski spektakel 
v Stranjah 

V soboto, 11. junija, nas je. igralce 
ekipe iz Vrhpolj in Stranj, že navsez
godaj pozdravilo lepo vreme in nam 
dalo slutiti, da med 12-urnim igranjem 
ne bomo deležni osvežitev matere na
rave. In res, sonce je že od prve minu*-
te neusmiljeno pripekalo na naše hrb
te in iz nas pilo tekočino. 

Po porazu, ki so ga igralci iz Stranj 
lani doživeli na Vrhpolju, kljub fanta
stični borbenosti, podobnega rezulta
ta letos ni bilo pričakovati. Oslabljena 
ekipa vrhpoljskih fantov se res ni mo
gla resneje upirati razigranim domači
nom, ki so prednost povečevali iz ure 
v uro. Spet je prišla do izraza njihova 
obrambna igra in hitri protinapadi, 
proti katerim mi nismo našli učinkovi
tega zdravila. Če prištejem še njihovo 
neverjetno učinkovitost v metih z raz
dalje in homogenost posameznih pe
terk, bo slika zmagovalcev popolna. 
Kaj pa gostje? Predvsem ne vemo, kaj 
je kolektivna igra. Z nesmiselnimi po
samičnimi prodori smo poskušali lovi
ti rezultat, vendar nas je ta dvorezni 
meč posekal, ne pa rešil Ko se je 
poškodoval še edini naš igralec, ki je 
znal zadeti za tri točke, smo položili 
orožje. 

Tekma je bila precej groba, čeprav 
v mejah dovoljenega. Zasluga za to, 
da se posamezne iskrice med gledalci 
niso spremenile v ogenj, pa gre ne
umornim kamniškim sodnikom, ki so 

Ovinki na Črnivec so voznikom povzročili sive lase, saj marsikdo ni pravilno uporabil menjalne ročice 

Pokal, ki ga je prejela zmagoval
na ekipa Stranj. 

Zarja prvak 
v malem 
nogometu 

Po dogovoru med odborom za šport 
in rekreacijo pri OS ZSS in predsed
stvom Z T K O sta bili letos združeni 
sindikalno prvenstvo in T R I M liga 
v malem nogometu. Organizacijo pr
venstva je tudi letos prevzel N K Kam
nik. Prijavilo se je 12 ekip, ki so po 
žrebanju bile razvrščene v 4 skupine: 
A , B , C in D skupino. V soboto, 18. 
junija, so bile odigrane tekme po sku
pinah in dosežene naslednje uvrstitve: 
Skupina A : 1. G G - D D , 2. K I K I I , 3. 
D R U G A P O M L A D ; SKUPINA B: 
1. N E V U E , 2. K A L C I T - R U D N I K , 
3. R-4; SKUPINA C: 1. G R A D I 
T E L J , 2. A B - B A R . 3. U T O K ; S K U 
PINA D: 1. Z A R J A , 2. K I K I, 3. 
TITAN 

Kljub slabim prognozam vremenar-
jev smo imeli v soboto lep in sončen 
dan. Najbrž je temu botrovala odsot
nost prijavljene ekipe »DRUGA PO
MLAD«, ki naj bi jo sestavljali trener
ji in profesorji telesne vzgoje. Na tek
movanje nista prišli tudi ekipi Titana 
in Utoka in sta zato izgubili vse tekme 
s 3:0. 

V nedeljo so se pomerili prvaki po
sameznih skupin, ki so prikazali lepo 
igro kljub poslabšanim vremenskim 
pogojem. Zaradi rahlega dežja v ju
tranjih urah je bilo igrišče spolzko, 
igralo se je v Športnih copatah in zato 
je bilo nekaj ostrejših drsajočih star
tov, vendar so se vse tekme končale 
brez poškodb. 

Vse ekipe, ki so se uvrstile v finalno 
tekmovanje, so prejele priznanje 
Z T K O in OS ZSS za dosežene uspe
he. Prvo uvrščena ekipa Z A R J A pa je 
osvojila v trajno last oba pokala in 
sicer pokal T R I M lige in pokal sindi
kalnega prvenstva za leto 1988. 

Drugo mesto je osvojila ekipa 
N E V U E , tretje G R A D I T E L J in 4. 
ekipa G G - D D . 

M . DESNICA 

bili za korektno sojenje tudi nagraje
ni. Lepih praktičnih nagrad, ki so jih 
prispevali naši sponzorji, so bili delež
ni tudi nekateri gledalci, ki so zbrali 
dovolj poguma, da so se udeležili tek
movanj, ki smo jih priredili med od
mori. Glavna sponzorja. Vulkanizer-
stvo in avtopralnica Sitar in Diskoteka 
Encijan sta prispevala za nagrade 
brezplačno pranje avtomobilov, cen
triranje in vulkaniziranje gum in dve 
celoletni vstopnici za omenjeno disko
teko. Nagrade sta prispevala še gostil
ničar Resnik in frizerka Burja. Z de
narjem pa so nam poleg omenjenih 
zasebnikov pomagali še M . Zavasnik 
- izdelava kaminov, kamnoseštvo 
Vctorrac, M . Udovč - polirstvo, J 
Uršič - tekstilna galanterija, avtoli-
čarstvo Koželj in Baloh, sobopleskar-
stvo - Oražcm, Mišo Grebene. C. 
Grkman - mizarstvo, M . Rak - pla
stika, Kočna Kamnik, gostilne Rep-
nik. Encijan, Prodnik, Tinač, Spotika 
in Pri Orju, L. Novak, - usluge z de 
lovnimi stroji, M . Novak - servis go
spodinjskih aparatov in Rajko "Ho
čevar. 

Prekrasen prehodni pokal, ki je pri
šel iz rok mojstra Slavka Vrhovnika, 
je torej letos prvič zamenjal lastnika. 
Zmaga domače ekipe je bila tudi pri
spevek k praznovanju krajevnega 
praznika in potrdilo, da pomoč KS 
Kamniška Bistrica pri obnovi igrišča 
ni bila zaman. 

Prihodnje leto bo tretji »Spekta 
kel«, na katerem bomo Vrhpoljčani 
poskušali povrniti omajan ugled. Če 
bomo nanj prišli brez treninga, tako 
kot letos, z oslabljeno ekipo in če ne 
bomo razčistili pojma kolektivna igra, 
bo pot do uspeha spet prestrma. V na
sprotnem primeru pa, . . . kdo ve? 

M . ROMŠAK 

Tradicionalni 
nogometni 
turnir 
Komenda 88 

Ob krajevnem prazniku Komende 
je bilo v soboto, 25. in nedeljo, 26. 
junija že 15. turnirsko srečanje nogo
metnih moštev Duplice, Kamnika, 
Komende in Radomelj. 

Na turnirju pionirskih ekip so bili 
najboljši igralci N K Komenda, ki so 
osvojili 1. mesto in pokal turnirja, 
drugo mesto so osvojili pionirji N K 
Radomlje, medtem ko je tretje in če
trto mesto pripadalo pionirjem NK 
STOL-VIRTUS in N K U T O K 
Kamnik. 

Članska ekipa N K STOL-Virtus le
tos ni prišla na turnir, zamenjali so jo 
igralci N K Šenčur, ki so poskrbeli za 
pravo presenečenje z osvojitvijo 1. 
mesta. Drugo mesto je osvojilo mo
štvo N K Radomlje, tretje domačini. 
N K Komenda in zadnje oz. 4. mesto 
je pripadalo lanskim zmagovalcem 
turnirja N K U T O K - Kamnik. 

M . DESNICA 

Kamniški občan 

KAMNIŠKI OBČAN, glasilo 
obč inske konference SZDL 
Kamnik - Kamniški o b č a n je 
aprila 1981 ob20-letnici izha
janja prejel srebrni znak OF -
Ureja Svet za informiranje,! 
predsednik Janez Pirš, in 
uredniški odbor v sestavi: Ja
nez Balantič, Katarina Cerar, 
Damjan Gladek, Romana Gr-
čar, Dušica Jesenik-Brem-
šak, Ivo Pire, Matic Romšak, 
Stane Simšič in Jana Taškar, 
glavna in odgovorna uredni
ca. Tehnični urednik Franci 
Mihevc. Strokovna sodelavka 
Vera Mejač. - Izhaja dvakrat 
m e s e č n o - Naslov uredni
štva: Kamnik, Titov trg 9, te
lefon 831-311 - tekoči račun 
pri OK SZDL 50140-678-
57039 - Kamniški o b č a n -
Rokopisov in fotografij ne 
v r a č a m o - Tiska ČGP Delo v 
Ljubljani. 


